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Verontschuldigd

GEMEENTE VAN WATERMAAL-BOSVOORDE

GEMEENTERAAD VAN 23 APRIL 2019 

REGISTER

 
Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Alain Wiard, Philippe Desprez, Jan Verbeke, Jos Bertrand, Tristan Roberti, David Leisterh, Sandra
Ferretti, Laurence Dehaut, Gabriel Persoons, Alexandre Dermine, Aurélie SAPA FURAHA, Laura
Squartini, Rachida Moukhlisse, Félix Boudru, Florence Lepoivre, Christine Roisin,
Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Eric Godart, Martin Casier, Joëlle Van den Berg, Laurent Van Steensel, Gemeenteraadsleden.

Opening van de zitting om 20:00

OPENBARE ZITTING
 

Secretariaat
 

Communicatie

De Voorzitster opent de zitting. Zij geeft het woord aan David Leisterh die het overlijden meedeelt van
Mevrouw Valérie Vautard, vroegere OCMW bediende en eveneens vakbond afgevaardigde. Hij vraagt
aan de vergadering een minuut stilte ter haar gedenkenis.
 
Om 20:05 kondigt de Voorzitster een zittingsonderbreking aan van 10 minuten om een
vakbondsdelegatie zich te laten uitspreken.  Hervatting van de zitting om 20:15.
 
Jos Bertrand vraagt aan dat de punten 12 en 21 gelijktijdig worden behandeld betreffende de
regelgeving van de rommelmarkten.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 
 

 

 

Registers van de gemeenteraadszittingen van 19/03/2019 en 02/04/2019 - Goedkeuring

De Raad keurt de notulen van de zittingen van 19.03.2019 en 02.04.2019 goed
25 stemmers : 25 positieve stemmen.
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Alexandre Dermine signale une coquille au registre du 02/04/2019, il enverra un mail au secrétariat
pour rectification.
Alexandre Dermine duidt een misverstand aan in het register van 02/04/2019, hij zal een mail voor
rectificatie naar het secretariaat verzenden.

 

 

Overheidsopdrachten (van 02/01/2019 tot en met 01/04/2019 ) - Mededeling aan de Gemeenteraad
van de besluiten genomen door het College krachtens artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe
Gemeentewet.

De Gemeenteraad,
Gelet op de Wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in
de klassieke sektoren en latere wijzigingen ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels
van de overheidsopdrachten en latere wijzigingen, inzonderheid het Koninklijk Besluit van 22 juni
2017 ;
Gelet op artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, zoals gewijzigd
bij de ordonnanties van 17 juli 2003, 9 maart 2006, 11 juli 2013 en 27 juli 2017 ;
Op voorstel van het Schepencollege ;
BESLIST
De volgende beraadslagingen van het College, betreffende overheidsopdrachten, genomen bij
toepassing van artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet voor kennisneming aan te
nemen, zoals hieronder opgesteld :
 
College van 04/03/2019
 

Dienst Onderwerp

Informatica

Aankoop van biometrische packen (passepoort en e-id) voor de dienst bevolking–
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 104/742-53 –– Gunningsbedrag : 8.800,0 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 8.800,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget: 2019.

 
 
College van 11/03/2019
 

Dienst Onderwerp

Openbare
Werken

Technische Centrum - aankoop van 2 lichte vrachtwagen met laadbak voor de diensten
Beplanting en Wegen - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing
van artikel 234 §3 van de Nieuwe gemeentewet - Artikels : 421/743-52 en 766/743-52 -
Bedrag : 104.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2019.
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De Raad neemt kennis.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Alexandre Dermine demande s’il ne faudrait pas, pour les investissements, mettre la mention « sous
réserve d’approbation du budget » ?
 
Jean-François de Le Hoye répond qu’il a reçu un courrier du Ministre  Vervoort marquant son accord
pour une série de dépenses urgentes.
 
Sandra Ferretti demande quel est le carburant utilisé pour les camionnettes ?
 
Benoit Thielemans répond qu’il s’agit de CNG.
Alexandre Dermine vraagt of men niet, voor de investeringen, de vermelding « onder voorbehoud van
goedkeuring van de begroting » zou moeten zetten ?
 
Jean-François de Le Hoye antwoordt dat hij een post van Minister Vervoort heeft ontvangen die voor
een reeks dringende uitgaven akkoord gaat.
 
Sandra Ferretti vraagt welke brandstof er wordt gebruikt voor de bestelwagens ?
 
Benoit Thielemans antwoordt dat het om CNG gaat.

 

 

Ter informatie – Machtiging van de medeondertekening van de Gemeentesecretaris bij toepassing
van artikel 111 van de Nieuwe Gemeentewet - Wijzigingen.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikelen 111 en 117 van de Nieuwe Gemeentewet ;
Gelet op de beraadslaging van de Gemeenteraad van 16/01/2018;
Gelet op de beraadslaging van het Schepencollege van ;
Overwegende de noodzakelijkheid de beraadslaging van de Gemeenteraad van 16/01/2018 te
actualiseren;
Neemt ter informatie
De lijst van de hieronder vermelde machtigingen verleend door de Gemeentesecretaris.
 

Afdeling Onderwerp van de handtekening machtiging
Machtiging van
medeondertekening
           

Vervanger
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Alles

Markten :

Uitnodigingsbrieven tot offerte indiening
(bij bestaan van een SLB) < 144.000 €
zonder BTW 

Brief van toewijzingskennis-geving <
144.000 € zonder BTW 

Brief van overdracht van toewijzing
verslag, van niet-toewijzing, van niet-
selectie.

Verlengingsbrief van bepaalde
overheidsopdrachten (bij stilzwijgende
verlenging) < 144.000 € zonder BTW 

Stellian Jean-Louis
Paternoster
Fabienne
Longeval Aude
Peffer Géraldine
Feron Pierre
De Grave
Ghislaine
De Paepe Jan
Hiroux Anne
Steinfort Thierry
Loix Olivier
 

Wéry Lionel
(Openbare
Werken in
vervanging
van de heer
Jean-Louis
Stellian)
Jean-François
Jacques
(Grondbedrijf–
in vervanging
van Jean-
Louis Stellian)
Sef Anwoir
(Openbare
Werken in
vervanging
van de heer
Jean-Louis
Stellian).
Van Hove
Laurence

Cultuur &
Vrije tijden -
Ecologische
transitie -
Lokale
Leven

Briefwisseling - controle van de vzw's

 
De Paepe Jan
De Harlez Pascale
 

 

Financiën

Briefwisseling - controle van de vzw's.
Overdracht van documenten aan de
belastingplichtigen en advocaten (verklaringen,
foto's, stukken van dossiers, beslissingen van het
College inzake geschillen …).
Overdracht van de rekeningen en begrotingen
van de kerkfabrieken naar andere gemeenten of
van de voogdij.

Loix Olivier
Jonniaux
Isabelle

Algemene
zaken

Post voor ereonderscheid
Paternoster
Fabienne

Parent
Nathalie

Openbare
Werken &
Huisvesting

Post aan nutsbedrijven Stellian Jean-Louis Wéry Lionel

• 

• 

• 

• 
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Ruimtelijke
ordening

Ontvangst bewijzen van de vergunnings-
aanvragen aan stedenbouwkunde of milieu
en adviezen die het dossier onvolledig
verklaren en brieven die bijkomende
 inlichtingen vragen

Briefwisseling overgemaakt aan alle
leden van de overlegcommissie en aan de
te raadplegen advies instanties in verband
met specifieke vergunning aanvragen  

Briefwisseling die vergunning vragers
om  bijkomende informatie en
wijzigingsplannen verzoekt.

De urbanistische inlichtingen

Briefwisseling die de energieprestatie van
de gebouwen interesseert.

Briefwisseling over de subsidie die de
werkingskosten van de overleg commissies
betreft.

Briefwisseling die de retributies verzoekt
van dossier opening, die door het college
worden opgelegd

Briefwisseling van overgemaakte stukken
aan leefmilieu brussel.brussels, aan
urban.brussels (Brussel Stedenbouw &
Erfgoed), aan de Koninklijke Commissie
voor Monumenten en Landschappen, aan
Brussel Mobiliteit.

Steinfort Thierry

Vanden Eynde
Isabelle,
Gillain Chloé,
Brackelaire
Myriam.

HR

Documenten van einde contract ( willekeurige
ontslagen, einde ABD of vervanging)
Diverse kennisgevingen (overplaatsingen,
beschikbaarheid door ziekte, beslissingen van het
college).
Stage overeenkomsten.
Briefwisseling subsidies: tabellen (bezetting van
de geco’s arbeidsplaatsen) en verklaring van
vorderingen.

Hiroux Anne
Taymans
Cédric

 
 
 
 
 
 
 

De Raad wordt geïnformeerd.

• 

• 

• 

• 
• 

• 

• 

• 
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25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

 

Vorming
 

Opleiding :Toetreding tot de opdrachtencentrale van de Gewestelijke School voor Openbaar
Bestuur (GSOB) met het oog op het verwerven van opleidings- en coachingdiensten voor het
personeel van de instellingen die in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest opdrachten van openbaar
nut uitvoeren

De Gemeenteraad,
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 117,
betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten, inzonderheid artikels 2 6°, 7°,
8° en 47;
Gelet op het Koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in
de klassieke sectoren;
Gelet op het Koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels
van de overheidsopdrachten;
Overwegend artikel 2, 6° van de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, op grond waarvan
een aankoopcentrale gecentraliseerde aankoopactiviteiten en eventueel aanvullende
aankoopactiviteiten kan verrichten voor begunstigde aanbestedende overheden als bedoeld in artikel
2, 7° en 8° van de wet;
Overwegende dat van de gecentraliseerde aankoopactiviteiten van een aankoopcentrale, artikel 2, 7°,
a), van de wet van 17 juni 2016 de activiteiten omschrijft die de vorm aannemen van de verwerving
van diensten bestemd voor aanbestedende overheden;
Overwegend artikel 47, § 2, van de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, waarin is
bepaald dat een aanbestedende dienst die een beroep doet op een aankoopcentrale, vrijgesteld is van
de verplichting om zelf een plaatsingsprocedure te organiseren;
Overwegende dat dit mechanisme met name kan leiden tot een besparing van vast te leggen middelen,
waarbij dubbel gebruik van personeel, capaciteiten, begrotingsmiddelen en materiële middelen wordt
vermeden;
Overwegende dat in het licht van de voordelen van het aankoopcentralemechanisme de GSOB dit
mechanisme wil invoeren door overheidsopdrachten te gunnen met het oog op het verwerven van
opleidings- en coaching diensten voor het personeel van de instellingen die in het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest opdrachten van openbaar nut uitvoeren, om hen in staat te stellen van deze
diensten gebruik te maken zonder zelf een plaatsingsprocedure te moeten organiseren;
Overwegende het belang voor het gemeentebestuur Watermaal-Bosvoorde om een beroep te doen op
die opdrachtencentrale;
Overwegende dat er een kader vastgelegd moet worden voor de oprichting van een aankoopcentrale
tussen de GSOB en de instellingen die in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest opdrachten van openbaar
nut uitvoeren ;
BESLUIT
Toe te treden tot de opdrachtencentrale van de Gewestelijke School voor Openbaar Bestuur (GSOB)
met het oog op het verwerven van opleidings- en coaching diensten voor het personeel van de
instellingen die in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest opdrachten van openbaar nut uitvoeren.
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Goed te keuren de overeenkomst in bijlagen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

 

Informatica
 

Stelling als vertegenwoordiger van het Gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde in de
algemene vergadering van de vzw Iristeam

De Gemeenteraad,
Gezien het beslist van 20/07/2006 dat de Brusselse Hoofdstedelijke Regeriing heeft het licht op groen
gezet voor de oprichting van Iristeam vzw, opgericht en bestemd om te functioneren als een
kostendelende vereniging.
Gezien de VZW IrisTeam groepeert in dit kader het IT-personeel van het CIBG.
Gezien het Gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde is van rechtswege toetredend lid van deze
VZW. Dankzij dit lidmaatschap van Iristeam vzw kan het Gemeentebestuur van Waatermaal-
Bosvoorde een beroep doen op de ressources van de iristeam vzw aan reële kost.
Gezien het aangewezen is de vertegenwoordiger van het Gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde
in de Algemene Vergadering van Iristeam aan the wijzen en de toetreding goed te keuren
BESLIST
Mevrouw De Grave Ghislaine al vertegenwoordiger van het Gemeentebestuur van Watermaal-
Bosvoorde in de Algemene Vergadering van de vzw Iristeam aan te duiden.
 
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

 

Jeugd
 

Toepassing aan de vzw "Atout Projet" van het artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de
controle op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen - Toelage 2019.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 14/ 11/1983 betreffende de contrôle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen ;
Gelet op het artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet ;
Gezien de gemeenteraadslaging van 20/12/2016 met betrekking op de verlenging van de conventie
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aangegaan tussen de Gemeente Watermaal-Bosvoorde en de vzw “Atout Projet” met betrekking tot de
financierin, de aard van het werk, de verzekering evenals de aanwerving en het ontslag van het
personeel en dit voor de periode 2017 - 2019 ;
Aangezien dat conventioneel de Gemeentelijke administraie gehouden is om jaarlijks de nodige
financiële middelen ter beschikking te stellen ;
Op voorstel van het Schepencollege ;

BESLIST
1. De bijzondere toelage van 10.000 € voorzien op het artikel 76103/332-02 van de gewone begroting
2019 toe te kennen aan Atout Projet ;
2. De aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de begunstigde als
volgt vast te leggen :
a) de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp van
de genietende vereniging zoals dit word omschreven in haar statuten ;
b) de begunstigde moet volgende documenten voorleggen :
- de rekeningen en de balans met betrekking tot het dienstjaar 2018, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30 juni 2019 ;
- hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over de
financiële toestand ;
c) de begunstigden moet zich alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toekent aan derden.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Alexandre Dermine demande quelques explications concernant ce subside.
 
Odile Bury répond qu’il s’agit d’un subside historique. Atout projet est une association sans but
lucratif qui met des personnes à disposition pour certains projets de la Maison des Jeunes de
Watermael-Boitsfort. Et traditionnellement, la commune verse un subside à cette ASBL afin de
participer au paiement de leur salaire. Il s’agit d’un subside de fonctionnement.
Alexandre Dermine vraagt enkele informaties betreffende deze subsidie.
 
Odile Bury antwoordt dat het om een historische subsidie gaat. ‘Atout projet’ is een vereniging zonder
winstoogmerk die personen voor bepaalde projecten van het Huis van de Jongeren van Watermaal-
Bosvoorde ter beschikking stelt. En traditioneel, stort de gemeente een subsidie aan deze VZW
teneinde aan de betaling van hun loon bij te dragen. Het gaat om een werkingssubsidie.

 

 

 

Onderwijs
 

Loodsplan van de school COLIBRI - NAIADES - AIGRETTES (2019-2025).

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 18 positieve stemmen, 7 onthoudingen.
Onthoudingen : Philippe Desprez, Jos Bertrand, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine, Laura
Squartini, Florence Lepoivre, Christine Roisin.
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La Présidente annonce que les points concernant les plans de pilotage des écoles seront traités
simultanément.
 
Hang Nguyen rappelle que les plans de pilotage ont été présentés en commission mais donne quelques
explications pour le public présent. Dans le cadre du pacte pour un enseignement d’excellence dont les
travaux ont commencé en janvier 2015, le décret « plan de pilotage » adopté en 2018 invite chaque
école à évaluer ses forces et ses faiblesses, pour pouvoir travailler avec les réalités du terrain et choisir
des objectifs spécifiques qui rejoignent les objectifs d’amélioration définis par le gouvernement. Pour
les 7 objectifs d’amélioration, chaque établissement a pu choisir entre 3 et 5 objectifs spécifiques.
 
Alexandre Dermine demande dans quelle commission ont été abordés ces plans de pilotage ? Est-ce
que les différents rapports ont été effectués de manière à ce que les meilleurs critères soient repris dans
l’ensemble des P.O. c’est- à-dire qu’il y a des critères qui sont redondants ou qui devraient l’être dans
différentes écoles et qui ne le sont pas. Cela aurait semblé utile d’avoir quelques critères/objectifs de
base qui auraient défini un type d’enseignement global pour Watermael-Boitsfort puis quelques
critères/objectifs qui eux déterminent spécifiquement le projet local. Il demande également si le point
suivant, traitant de COPALOC, a un rapport avec les plans de pilotage ?
 
Laura Squartini demande des précisions concernant le conseil de participation annulé faute de
participation parentale. Quand a eu lieu cette réunion ?
 
Florence Lepoivre demande comment interpréter le non-avis de la délégation syndicale (COPALOC).
 
Hang Nguyen rappelle que les plans de pilotage ont été présentés lors de la commission du conseil du
2/04/2019. Toutes les écoles s’étant inscrites dans la première vague de mise en œuvre, le timing était
court et il était dès lors difficile de faire un travail de globalisation. Il y a aussi des différences de
terrain/quartier. Les plans de pilotage présentés en COPALOC sont un résumé, les chiffres (ex : taux de
réussite/d’échec) n’y figurent pas pour des raisons de confidentialité. Nous avions demandé l’avis
juridique du Conseil d’Enseignement des Communes et Provinces, qui a confirmé le caractère
confidentiel de ces informations. La COPALOC a estimé qu’elle ne pouvait donner un avis éclairé sans
disposer de ces informations. Enfin, il y a eu en effet une absence d’implication des parents de l’école
maternelle Naïades-Colibri. Les réunions ont eu lieu en avril, en fin d’après-midi pour permettre aux
parents de se rendre à la réunion en laissant les enfants à la garderie, mais manifestement cela n’a pas
suffi.
 
Florence Lepoivre indique que certaines informations, telles que le taux de redoublement, sont tout de
même importantes pour évaluer les plans de pilotage. Elle comprend que les syndicats s’estimaient
insuffisamment informés. D’autant plus que certains représentants COPALOC avaient, eux, certaines
informations.
 
Jos Bertrand demande si tous les parents étaient invités ou seulement les membres du comité.
 
Alexandre Dermine demande si ce genre d’attitude de la COPALOC s’est déjà produit et comment y
pallier ?
 
Hang Nguyen répond que tous les parents ont été invités à répondre à certaines questions, mais que
tous n’ont pas été invités au comité e participation. Elle précise qu’elle va se renseigner auprès du
service. Les données confidentielles ont bien entendu été prises en compte pour élaborer les plans mais
elles ne sont pas intégrées dans les documents qui sont publics. C’est un sujet tout à fait nouveau, donc
il est difficile de parler des attitudes antérieures de la COPALOC.  La COPALOC n’a d’ailleurs pas
demandé de refaire cette réunion ni d’avoir accès à tous les documents.
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Florence Lepoivre exprime que selon elle, pour éviter que cela ne se reproduise, la solution serait de
donner toutes les informations à la COPALOC.
Alexandre Dermine exprime le même avis.
 
VOTE
 
Alexandre Dermine justifie son abstention. Il aurait aimé voter ces plans qui contiennent de très
bonnes choses mais trouve regrettable que la COPALOC n’ait pas pu donner un avis éclairé.
 
Florence Lepoivre est du même avis.
De Voorzitster kondigt aan dat de punten betreffende de besturingsplannen van de scholen gelijktijdig
zullen behandeld worden.
 
Hang Nguyen herinnert eraan dat de besturingsplannen in commissie werden gepresenteerd maar geeft
enkele verklaringen voor het aanwezige publiek. In kader van het pact voor een onderwijs van
voortreffelijkheid waarvan de werkzaamheden in januari 2015 zijn begonnen, het decreet
« besturingsplan » dat in 2018 is goedgekeurd, verzoekt elke school om zijn krachten en zijn zwaktes
te evalueren, om met de werkelijkheid op het terrein te kunnen werken en specifieke doelstellingen te
kiezen die met de doelstellingen van verbetering overeenkomen door de regering bepaald. Voor de 7
verbetering doelstellingen, heeft elke instelling tussen 3 en 5 specifieke doelstellingen kunnen kiezen.  
 
Alexandre Dermine vraagt in welke commissie deze besturingsplannen werden aangekaart? Werden
de verschillende verslagen uitgevoerd op wijze dat de beste criteria worden opgenomen in het geheel
van de I.M. het is te zeggen dat er criteria zijn die overtollig zijn of die het zouden moeten zijn in
verschillende scholen en die het niet zijn. Dat zou nuttig gebleken zijn om enkele criteria / basis
doelstellingen te hebben die een soort globaal onderwijs zouden bepaald hebben voor Watermaal-
Bosvoorde vervolgens enkele criteria/doelstellingen die het plaatselijke project specifiek bepalen. Hij
vraagt eveneens of het volgende punt, over COPALOC, een verband met de besturingsplannen heeft?
 
Laura Squartini vraagt nauwkeurige informatie betreffende de participatieraad die bij gebrek aan
ouderlijke deelname wordt geannuleerd. Wanneer heeft deze vergadering plaatsgevonden?
 
Florence Lepoivre vraagt hoe het non-advies van de vakbondsdelegatie te interpreteren (COPALOC).
 
Hang Nguyen herinnert eraan dat de besturingsplannen werden gepresenteerd bij de commissie van de
Raad van 2/04/2019. Daar alle scholen zich in de eerste toepassing golf ingeschreven hadden, was de
timing zeer kort en het was dan moeilijk om een globaliseringswerk uit te voeren. Er zijn eveneens
verschillen van terrein/wijk. De besturingsplannen voorgesteld in COPALOC, zijn een samenvatting,
de cijfers (bv: slaag niveau / mislukking) komen er niet in voor wegens vertrouwelijkheid redenen. Wij
hadden het juridisch advies van de Raad van Onderwijs van Gemeenten en Provincies gevraagd, die
het vertrouwelijke karakter van deze informatie heeft bevestigd. COPALOC was van mening dat zij
geen klaar advies kon geven zonder over deze informatie te beschikken. Uiteindelijk, was er immers
een gebrek aan implicatie van de ouders van de kleuterschool Naïades-Colibri. De vergaderingen
hebben plaatsgevonden in april, eind van de middag om de ouders toe te laten, naar de vergadering te
gaan en de kinderen op de kleutercrèche te laten, maar klaarblijkelijk is dat niet voldoende geweest.
 
Florence Lepoivre geeft aan dat bepaalde gegevens zoals het dubbelen niveau, nog steeds belangrijk
zijn voor de evaluatie van de besturingsplannen. Ze begrijpt dat de vakbonden zich onvoldoende
geïnformeerd achtten. En zeker daar sommige COPALOC-afgevaardigden wel in het bezit waren van
bepaalde informatie.
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Jos Bertrand vraagt of alle ouders werden uitgenodigd of alleen maar de leden van het comité.
 
Alexandre Dermine vraagt of dit soort houding van COPALOC zich al heeft voorgedaan en hoe er aan
te verhelpen ?
 
Hang Nguyen antwoordt dat alle ouders werden verzocht om op bepaalde vragen te antwoorden, maar
dat niet allen werden uitgenodigd op het participatie comité. Zij preciseert dat zij zich bij de dienst zal
informeren. De vertrouwelijke gegevens werden natuurlijk in aanmerking genomen om de plannen uit
te werken maar zij worden niet in de documenten geïntegreerd die openbaar zijn. Het is een volkomen
nieuw onderwerp, dus is het moeilijk om over voorafgaande houdingen van COPALOC te spreken. 
COPALOC heeft trouwens niet gevraagd om deze vergadering opnieuw te houden noch om toegang
tot alle documenten te hebben.
 
Florence Lepoivre zegt dat volgens haar, om te vermijden dat dat zich herhaalt, de oplossing zou zijn
alle informatie aan COPALOC te geven.
Alexandre Dermine is van dezelfde mening.
 
STEMMING
 
Alexandre Dermine rechtvaardigt zijn onthouding. Hij had deze plannen graag willen aannemen die
zeer goede dingen bevatten maar betreurt dat COPALOC geen klaar advies heeft kunnen geven.
Florence Lepoivre is dezelfde mening toegedaan.

 

 

Loodsplan de van school FUTAIE - COCCINELLES (2019-2025).

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 18 positieve stemmen, 7 onthoudingen.
Onthoudingen : Philippe Desprez, Jos Bertrand, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine, Laura
Squartini, Florence Lepoivre, Christine Roisin.

 

 

Loodsplan de van de school KARRENBERG - NOS PETITS (2019-2025).

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 18 positieve stemmen, 7 onthoudingen.
Onthoudingen : Philippe Desprez, Jos Bertrand, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine, Laura
Squartini, Florence Lepoivre, Christine Roisin.

 

 

Loodsplan van de school SAPINIERE - MESANGES (2019-2025).

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
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25 stemmers : 18 positieve stemmen, 7 onthoudingen.
Onthoudingen : Philippe Desprez, Jos Bertrand, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine, Laura
Squartini, Florence Lepoivre, Christine Roisin.

 

 

Huishoudelijk reglement van de COPALOC - wijzigingen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

 

Economische leven
 

Reglement met betrekking tot de organisatie van rommelmarkten op het gemeentelijke
grondgebied.

De Gemeenteraad,
Gezien de beslissing van de Gemeenteraad van 19 maart 2013 om de vergoeding op de
rommelmarkten teniet te doen;
Gezien de beslissing van de Gemeenteraad van 16 april 2013 om het reglement voor de
organisatie van rommelmarkten op het grondgebied van Watermaal-Bosvoorde goed te keuren;
In overweging nemend dat het teniet doen van deze vergoeding en de beperkte menselijke
middelen de organisaties van de rommelmarkten en de terreinwerking hebben bemoeilijkt;
In overweging nemend dat het aantal deelnemers moet af gelijnd worden en er een evenredige
verdeling is tussen de verschillende staanplaatsen;
In overweging nemend dat de bewoners van de plaatsen waar de rommelmarkt zal doorgaan,
alsook de bewoners van Watermaal-Bosvoorde,  moeten begunstigd worden en het zich
installeren van de verkopers voor het voorziene beginuur moet beteugeld worden om overlast in
te dijken;
In overweging nemend dat een vooraf gaandelijke inschrijving en een borg het toelaten inf ormatie
over de verkopers in te winnen, de voorschrif ten van de GDPR volgend, in het kader van een
goede organisatie van de rommelmarkten;
Gezien de artikelen 117 en 119 van de Nieuwe Gemeentewet;
In overweging nemend dat het reglement voor de organisatie van de rommelmarkten moet
herzien worden;
Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen;
Voor deze motieven,
BESLIST
 
Het bestaande reglement op te hef f en en te vervangen door het volgende reglement:
 

Reglement voor de organisatie van rommelmarkten
 op het grondgebied van Watermaal-Bosvoorde.

 
Artikel 1: Gemeentelijke toestemming
De gemeentelijke administratie van Watermaal-Bosvoorde organiseert of  staat de organisatie
toe van rommelmarkten op het grondgebied van de Gemeente op de data beslist door het
College van Burgemeester en Schepenen.
Het College van Burgemeester en Schepenen beslist over de organisatie van een rommelmarkt
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georganiseerd op de openbare weg, een gebouw of  een gemeentelijk terrein. De Gemeente kan
een thema geven aan de rommelmarkt en in dit geval zijn voorwerpen buiten dit thema niet
toegelaten.
 
Artikel 2: Deelnemers
De rommelmarkten zijn toegankelijk voor:

Aan de ene kant professionelen van rommelmarkten, toegestaan om dit beroep uit te
oef enen in de van toepassing zijnde wetgeving, waaronder ook venters. De
pro f e ss io ne e l moet ingeschreven zijn in de Kruispuntbank voor Ondernemingen, in
de BTW en aan een sociale zekerheid voor onaf hankelijke werknemers. Om deel te nemen
aan de rommelmarkt moet hij beschikken over de kaart van rondtrekkende winkelier. De
prof essionelen moeten minstens een maand voor het evenement in bezit zijn van de
gemeentelijke toestemming. Bovendien moeten zij de belasting van het
leurhandel[1] minstens één week voor het evenement aan de dienst Inkomsten betaald
hebben. Ter plaatse identif iceren ze zich dank zij het betalingsbewijs en het geplaatste
paneel aan hun kraam, op een visueel duidelijke manier voor de klant.

Aan de andere kant, voor niet-professionele particulieren,  voor zover dat de
voorwerpen die ze te koop aanbieden niet verkregen of  gemaakt zijn met als doel ze te
verkopen en dat de verkoop zich af speelt binnen het kader van een normale werking van een
privé-vermogen.

Zijn eveneens toegestaan: de verkoop zonder commercieel karakter voor f ilantropisch,
sociaal, cultureel, … doel, met uitzondering van voorwerpen, bladen, kranten,… met polit ieke
en religieuze propaganda.
 
Artikel 3: Verboden koopwaar
Het is uitdrukkelijk verboden nieuwe koopwaar te verkopen of  uit te stallen, voorwerpen tegen
goede zeden, met nazi of  f ascistische verwijzingen. De verkoper is volledig verantwoordelijk
voor de te verkopen koopwaar. In geen enkel geval kan de gemeentelijke Administratie
verantwoordelijk geacht worden in deze.
Hetzelf de verbod geldt ook voor alle publicaties of  drukwerk die oproept tot haat of  religieus
extremisme, alsook elke publicatie die valt onder de wet van 30 juli 1981, die probeert bepaalde
handelingen geïnspireerd door racisme of  xenof obie te onderdrukken.
Behalve de toelating van het College is de verkoop van alcohol, sterke drank en drank verboden
op de rommelmarkten. De verkoop van voedsel is toegestaan en de sporadische verkopers
moeten niet ingeschreven staan in de FAVV wanneer het gaat over:

VZW of  particulieren.
Waarvan de medewerkers geen enkele bezoldiging ontvangen en
Die maximum 5 activiteiten per jaar uitoef enen, die samen niet meer dan 10 dagen in totaal

duren.

Desondanks, om de kwaliteit van de verkochte producten te garanderen, moeten de sporadische
verkopers de normen van de FAVV volgen, waarvan de details zich op volgende pagina
bevinden: http://www.f avv-af sca.be/prof essionelen/levensmiddelen/ambulanteverkopers/.
In overeenstemming van de wetten in werking, is het verboden om dieren op de rommelmarkt te
tonen en te onderhandelen (verkopen, geven, gevang houden, verwerven).
 
Artikel 4: Reservatie
De professionelen van de verkoop zijn verplicht zich op voorhand bij de dienst Economisch Leven
schriftelijk in te schrijven (brief aan het adres 1, Gilsonplein, 1170 Watermaal-Bosvoorde of mail) met 
kopie van hun kaart van vliegende winkelier en indien verkoop van voedsel, een kopie van hun
toestemming of hun getuigschrift FAVV bij de dienst Economisch Leven ten laatste een maand voor
het evenement en dit opdat ze zich kunnen kwijten van hun belasting voor leurhandel bij de dienst
Inkomsten ten laatste een week voor het evenement. De professionele marktkramers of de vliegende
verkopers moeten de dag van de rommelmarkt zelf hun leurderskaart bij zich hebben, hun eventuele

• 

• 

• 
• 
• 
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bewijsschrift of toestemming van de FAVV en het betaalbewijs, die, op vraag, moeten getoond kunnen
worden aan de gemeentelijke Administratie, aan de organisator van de rommelmarkt of aan de Politie.
De plaatsen van de professionelen van de verkoop zullen aangeduid worden door de aangestelden van
de gemeente of de organisator van de rommelmarkt en zijn gelimiteerd aan 4 per rommelmarkt (met
uitzondering van Food Trucs). De toegang tot de rommelmarkt zal verboden worden aan professionele
of vliegende handelaars die de reservatieprocedure niet gevolgd hebben.
 
De niet-professionele privé-personen schrijven zich in volgens de volgende procedure:
 

1. Invullen van het inschrijvingsf ormulier op de website;
2. Betalen van de vergoeding (alleen voor niet- inwoners van de gemeente, zie prijs in het

f iscaal reglement) en de waarborg via bankoverschrijving (met  de naam van de
deelnemer, alsook de naam van de rommelmarkt in communicatie).

De dienst Economisch Leven houdt zich beschikbaar voor personen die geen toegang hebben
tot de f ormulieren op het internet of  voor zij die moeilijkheden hebben deze in te vullen.
De toegang aan de rommelmarkt zal verboden worden aan verkopers die de reservatieprocedure
niet volgen.
 
Van alle prof essionele en niet-prof essionele deelnemers wordt een waarborgsom van 15 €
gevraagd, die na de rommelmarkt wordt teruggegeven indien de deelnemer daadwerkelijk op de
rommelmarkt is geweest en indien zijn standplaats, nadien, naar behoren is ontruimt.
De inschrijvingen gebeuren in drie stappen:

1. De inwoners van het terrein van de rommelmarkt kunnen de plaats voor hun eigen woning
reserveren.

2. Een week later zijn de inschrijvingen geopend voor alle inwoners van de gemeente.
3. Ten slotte kunnen de niet- inwoners van de gemeente zich inschrijven en de overblijvende

plaatsen reserveren.

De deelnemers moeten de vergoeding en/of  de belasting op de leurhandel en de waarborg
betalen volgens volgt t ijdsbestek:

a. Voor de inwoners van het terrein van de rommelmarkt zelf  : waarborgkosten (en belasting
op de leurhandel als ze prof essioneel van de rommelmarkten zijn) : 4 weken voor de
rommelmarkt ten laatste;

b. Voor de andere inwoners van de gemeente : waarborgkosten (en belasting op de
leurhandel als ze prof essioneel van de rommelmarkten zijn) : 3 weken voor de rommelmarkt
ten laatste;

c. Voor niet- inwoners van de gemeente : vergoeding, waarborgkosten (en belasting op de
leurhandel als ze prof essioneel van de rommelmarkten zijn) : 2 weken voor de rommelmarkt
ten laatste.

Deelnemers die de timing niet respecteren zullen beschouwd worden als “niet- ingeschreven” en
hun plaats zal aan een andere verkoper toegewezen worden. Elke inschrijving is pas in orde
nadat de vergoeding en/of  de waarborg en dit met respect van het t ijdsbestek betaald werd en in
de mate van de beschikbaarheid van plaatsen.
De plaatsen worden bezet in persoonlijke naam. De beheerders van een plaats moeten zich
houden aan de bevelen van de Polit ie of  elke persoon wettelijk gemachtigd om de controle te
doen van de organisatie van de rommelmarkt. Het weigeren van het volgen hiervan wordt gevolgd
door het intrekken van het recht om zich op de rommelmarkt te plaatsen en het verlies van de
ingezette sommen.
 
Artikel 5: Annulatie
Elke deelnemer die zijn reservatie wenst teniet te doen moet dit melden aan de dienst
Economisch Leven (telef onisch of  per mail) ten laatste twee weken voor de rommelmarkt, op
straf f e anders geen terugbetaling van de ingezette sommen te bekomen.
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Artikel 6: Openings- en sluit ingsuren
De rommelmarkt opent op 8 uur ’s morgens en eindigt of wel op het door de organisatoren
bepaalde uur, of wel om 18 ten laatste. De weg moet vrijgemaakt zijn ten laatste een uur na het
einde van de rommelmarkt, opdat deze terug open kan voor verkeer (of wel voor 19u ten laatste).
Behalve via toestemming van de verantwoordelijke van de dienst Economisch Leven of  van de
organisator, is de vliegende handelaar verplicht zijn stand tot aan het sluit ingsuur te openen.
 
Artikel 7: Plaatsing – installatie
De grootte van de plaats is niet meer bepaald door de grootte van de voorgevel. Elke plaats is
beperkt tot 4 meter, dit om de gelijkheid en de goede werking van de markt te garanderen. Het
stedelijk meubilair, de planten en het gemeentelijk materiaal (hekken, af sluit ingen, etc.) maken
geen deel uit van de staanplaats en mogen niet door de verkopers gebruikt worden.
De deelnemers mogen zich ten vroegste twee  uur voor de opening van deze plaatsen; de plaats
moet verplicht weer vrijgemaakt zijn ten laatste één uur na het af sluiten van de rommelmarkt. Elke
deelnemer beheert zijn plaats als een goede huisvader en neemt de nodige
voorzorgsmaatregelen zodat de installatie van zijn plaats geen geluidsoverlast of  storing voor
de omgeving en de buren meebrengt.
Het is verboden om koopwaar te plaatsen om plaatsen te bezetten of  voor elk ander motief .
 
Artikel 8: Installatie -  veiligheid
Elke deelnemer aan de rommelmarkt is eraan gehouden zijn koopwaar zo te plaatsen zodat de
vrije doorgang niet belemmert wordt, alsook de doorgangen voor bewoners en de doorgang van
prioritaire voertuigen. Bovendien houdt men zich aan de instructies van de Polit iediensten en de
gemachtigden van de gemeentelijke Administratie of  de organisator van de rommelmarkt.
De beheerder van een plaats is de enige verantwoordelijke voor ongevallen of  gebeurde schade
aan derden door zijn installatie en/of  aanstelling.
De prof essionele handelaar moet gedekt worden door een verzekering die de
verantwoordelijkheid aan derden dekt en dit door een verzekering van verantwoordelijkheid van
uitbating.
 
Artikel 9: Voertuigen – verkeer – aanwezigheid
Elk verplaatsing van voertuigen is verboden op de rommelmarkt na 8u en voor het uur van sluit ing
van deze, met uitzondering van prioritaire voortuigen en voertuigen van de organisatie.
 
Artikel 10: Netheid
De marktkramer is eraan gehouden zijn plaats na vertrek proper achter te laten. Hij neemt met
zich mee al wat onverkocht is, alsook verpakkingen zoals dozen, f lessen, enz.
De marktkramer die deze regels niet opvolgt zal zich geweigerd zien aan de rommelmarkten
georganiseerd door de Gemeente en de waarborg zal niet teruggegeven worden.
 
Artikel 11: Deontologie van de verkoper
Het is verboden aan de deelnemers van de rommelmarkt zich onbehoorlijk te gedragen onder
hen, ten aanzien van het publiek, de Polit iediensten of  jegens het personeel dat voor de
gemeentelijke Administratie werkt. Z ij die zich niet schikken aan deze regels zullen onmiddellijk
van de rommelmarkt verwijderd worden door polit iebevel of  door de organisator, zonder
schadevergoeding, noch mogelijkheid om de ingezette sommen te recupereren.
 
Artikel 12 : Terugbetaling van de waarborg
De waarborg zal terugbetaald worden via een bankoverschrijving
 
Artikel 13: Kennisgeving en toepassing van het reglement
Door het deelnemen aan de rommelmarkt op het gemeentelijk gebied, engageert de deelnemer
zich om het reglement te respecteren.
 
Artikel 14: Ingang
Het voorliggende reglement treedt in werking vanaf  de eerste rommelmarkt van het jaar 2019
georganiseerd op het gemeentelijk gebied.
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[1] Het f iscale reglement voor leurhandel is beschikbaar op volgend adres: http://watermaal-
bosvoorde.be/nl/administratieve-stappen/Reglementen/overzicht-van-de-gemeentebelastingen-
en-retributie/gebruik-openbare-weg-handel/belasting-op-de- leurhandel?set_language=nl

Het punt wordt verdaagd.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

La Présidente rappelle que le point 22 traitant de la redevance « brocantes » est abordé en même temps
que ce point.
 
Alain Wiard estime qu’il aurait fallu une commission pour traiter de ces règlements, comme c’est
chaque fois le cas lorsqu’il est question de voter un nouveau règlement.
 
Jos Bertrand est du même avis.
 
Olivier Deleuze pense qu’une commission n’est pas nécessaire mais déclare qu’il sera répondu à toutes
les questions.
 
Alain Wiard trouve regrette cette façon d’agir. Il déclare que c’est un peu de démocratie qui s’en va à
chaque conseil communal.

Vote sur la demande de tenir une commission
16 NON (Ecolo-Groen - MR)
1 ABSTENTION (indépendant)
8 OUI (DéFI – PS-S.PA cause commune -  GENERATIONS humanistes)
 

A 20h50, la Présidente annonce une interruption de séance. Reprise de la séance à 21h00.
 
En application de l’article 57 du règlement d’ordre intérieur du conseil, un tiers des conseillers ayant
demandé à réunir une commission, Olivier Deleuze annonce qu’une commission se tiendra le
2/05/2019 et qu’un conseil extraordinaire aura lieu le 7/05/2019. Les points 13 et 22 sont donc
reportés au 7/05/2019.
De Voorzitster herinnert eraan dat punt 22 over de retributie « rommelmarkten » tegelijk met dit punt
wordt besproken.
 
Alain Wiard is van mening dat er een commissie nodig zou geweest zijn om deze regelgeving te
behandelen, zoals het elke keer het geval is, bij sprake om een nieuw reglement aan te nemen.
 
Jos Bertrand is dezelfde mening toegedaan.
 
Olivier Deleuze gelooft dat een commissie niet noodzakelijk is maar verklaart dat er zal geantwoord
worden op alle vragen.
 
Alain Wiard betreurt deze wijze van handelen. Hij verklaart dat er een beetje democratie verdwijnt bij
elke gemeenteraad.
 
Stemming op de vraag om een commissie te houden

16 NEEN (Ecolo-Groen - MR)
1 ONTHOUDING (indépendant)
8 JA (DéFI – PS-S.PA cause commune -  GENERATIONS humanistes)
 

Om 20:50 kondigt de Voorzitster een zittingsonderbreking aan. Hervatting van de zitting om 21:00.
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Krachtens artikel 57 van het huishoudelijke reglement van de raad, een derde van de raadsleden die
gevraagd hebben om een commissie te houden, kondigt Olivier Deleuze aan dat een commissie zal
gehouden worden 2/05/2019 en dat een buitengewone Raad op 7/05/2019 zal plaatsvinden. De punten
13 en 22 worden dus uitgesteld tot 7/05/2019.

 

 

 

Financiën
 

Toepassing op de "Plaatselijk Werkgelegenheidsagentschap van Watermaal-Bosvoorde» van
artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen – Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,

Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
BESLIST:

1. aan de « Plaatselijk Werkgelegenheidsagentschap van Watermaal-Bosvoorde » de toelage van
5.200,00 € voorzien op artikel 851/332-02 van de gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Toepassing op de V.Z.W. "La Vénerie, centre culturel francophone de Watermael-Boitsfort" van
artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending

• 

• 
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van sommige toelagen - Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. « La Vénerie »  de toelage van 301.824,00 € voorzien op artikel 76201/332-02
van de gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Toepassing op de V.Z.W "Sportwarande der Drie Linden" van artikel 4 van de wet van
14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen -
Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. "Sportwarande der Drie Linden" de toelage van 495.819,00 € voorzien op
artikel 76401/332-02 van de gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

• 

• 
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de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteiten verslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Toepassing op de V.Z.W. " Vereniging voor Handelsbevordering van Watermaal-Bosvoorde" van
artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen - Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. "Vereniging voor Handelsbevordering van Watermaal-Bosvoorde" de toelage
van 22.856,00 € voorzien op artikel 561/332-02 van de gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 20 positieve stemmen, 5 negatieve stemmen.
Nee : Philippe Desprez, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine, Laura Squartini, Christine Roisin.

• 

• 

• 

• 
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Alexandre Dermine justifie son vote car le budget octroyé lui semble trop peu important.
A. Dermine rechtvaardigt zijn stemming want de toegestane begroting lijkt hem te weinig belangrijk.

 

 

Toepassing op de V.Z.W. "Vivre Chez Soi" van artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de
controle op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen - Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. "Vivre Chez Soi" de toelage van 309.730,00 € voorzien op artikel 84901/332-
02 de gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van te
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, op genomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Toepassing op de V.Z.W. "Wabo" van artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de controle
op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen - Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. "Wabo"de toelage van 25.553,00 € voorzien op artikel 76202/332-02 van de
gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

• 

• 
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a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Toepassing op de V.Z.W. « Maison des Jeunes de Watermael-Boitsfort » van artikel 4 van de wet
van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van sommige
toelagen - Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. « Maison des Jeunes de Watermael-Boitsfort »  de toelage van 27.730,00 €
voorzien op artikel 76101/332-02 van de gewone begroting 2019 te vergunnen;

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt:

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het voorwerp
van de genietende vereniging zoals dit wordt omschreven in haar statuten;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen:

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020 ;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand;

c. de toelagetrekker moet zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

• 

• 

• 

• 

21/44Gemeenteraad - 23.04.2019 - Openbaar register



21

25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Toepassing op de V.Z.W. "Watermaal-Bosvoorde in Open Lucht" van artikel 4 van de wet van
14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen -
Subsidie 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet ;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen ;
BESLIST:

1. aan de V.Z.W. “Watermaal-Bosvoorde in Open Lucht” de toelagen voorzien op volgende
artikelen van de gewone begroting 2019 toe te kennen vergunnen ;

300/332-02 Preventiecontract - Europese Toppen 855.988,00 €
7221/332-02 Bosklassen en sneeuwklassen 213.450,00 €
76103/332-02 Werkingskosten atout Projet - Espace Elan 2.480,00 €
76203/332-02 Reizen senioren 7.050,00 €
842/332-02 Samenhuizen 16.553,00 €
Totaal  1.095.521,00 €

2. de aanwendingsvoorwaarden van de toelage en de verantwoording geëist van de
toelagetrekker, vast te stellen als volgt :

a. de toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het doel van
de ontvangende vereniging zoals deze wordt omschreven in haar statuten ;

b. de toelagetrekker moet aan de gemeente voorleggen :

de rekeningen en balans met betrekking tot het dienstjaar 2019, samen met het verslag van de
commissarissen belast met het toezicht op de rekeningen, ten laatste op 30/06/2020 ;

hierbij dienen gevoegd : een verslag over het beheer (activiteitenverslag) en een verslag over
de financiële toestand ;

c. de toelagetrekker met zicht alle controlemiddelen voorbehouden, opgenomen in de wet van
14/11/1983, wanneer hij zelf toelagen toekent aan derden.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

 

Belastingen
 

• 

• 
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22 Retributie op het standplaatsrecht op de rommelmarkten - Reglement - Creatie.

De Gemeenteraad,
Gezien de middelen die nodig zijn voor de organisa e van rommelmarkten op het grondgebied van de
gemeente;
Gezien de financiële toestand van de gemeente;
Gelet op het reglement inzake de invordering en de geschillen ter zake van gemeenteretribu es
gestemt door de gemeenteraad op 23/10/2018 ;
Gezien de verordening inzake de organisa e van rommelmarkten gestemd door de gemeenteraad op
23/04/2019;
Gelet op artikels 117 en 118 van de nieuwe gemeentewet;
Op voorstel van het Schepencollege;
S T E L T   V A S T :
Het volgende fiscaal reglement vanaf de vijfde dag volgend op de dag van bekendmaking door
aanplakbrief en voor een termijn die verstrijkt op 31/12/2019 :
ARTIKEL 1
Er is een retribu e vastgesteld genaamd " standplaatsrecht " voor de exposanten die een toela ng
hebben bekomen om een plaats in te nemen op de op het publiek gebied van de gemeente Watermaal-
Bosvoorde georganiseerde rommelmarkten.
ARTIKEL 2
De retributie is vastgesteld op : 10,00 per standplaats en per rommelmarkt.
ARTIKEL 3
Het recht dient betaald te worden in handen van de Gemeenteontvanger of zijn afgevaardigde.
ARTIKEL 4
Gezien de Schuldvordering, zijn van toepassing, de bepalingen en de kosten voorzien door het
reglement inzake de invordering en de geschillen ter zake van gemeenteretributies.
In geval van wanbetaling op het einde van de procedure van minnelijke schikking en onder voorbehoud
van het bestaan van een verworpen verklaarde klacht of op dewelke nog geen beslissing werd
genomen, zullen vervolgingen ingesteld worden door een gerechtsdeurwaarder ten verzoek van de
Gemeenteontvanger op basis van een niet-fiscale schuldvordering uitvoerbaar verklaard door het
College.
In het voorval dat een schuldvordering niet zou kunnen afgeleverd worden (zie de
uitslui ngsvoorwaarden vermeld in ar kel 137bis van de Nieuwe Gemeentewet), zal de
belastingplichtige gerechtelijk geciteerd worden in de vormen en termijnen bepaald in het Burgerlijk en
Gerechtelijk Wetboek.
ARTIKEL 5
De bij schuldvordering vervolgde belas ngplich ge zal een rechtsmiddel mogen indienen in de vormen
en termijnen vermeld in artikel 137bis van de Nieuwe Gemeentewet.
In geval van een rechtsmiddel, zal de Gemeenteontvanger de procedure bij de gerechtsdeurwaarder
opschorten tot de beslissing in kracht van gewijsde is gegaan.
ARTIKEL 6
Alle bezwaren voortvloeiende uit de toepassing van huidig reglement zullen onder de uitsluitende
bevoegdheid van de Rechtbanken van het gerechtelijk arrondissement van Brussel geschieden.
ARTIKEL 7
Het huidig reglement heft alle voorgaande desbetreffende reglementen op.

Het punt wordt verdaagd.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Voir note en séance du point 13 – traité simultanément.
Zie aantekening tijdens de zitting van punt 13 – gelijktijdig behandeld.
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Openbare Werken
 

Aankoop van een schoolbus CNG - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Artikel :
705/743-53 - Bedrag : 313.790,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen
inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies,
en latere wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 36;
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels
van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “ Aankoop van een schoolbus CNG” een bestek met
nr. 2019-968 werd opgesteld door de Dienst Openbare werken;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 259.330,58 euros excl. btw of
313.790,00 euros incl. 21% btw;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure;
Overwegende dat deze raming de limieten van de Europese bekendmaking overschrijdt;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht voorzien is in het budget van 2019, op artikel
705/743-53 van de buitengewone dienst en dat de financiering gebeurt met eigen middelen;
Op voorstel van het Schepencollege;
 
BESLIST

 
1.         Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. 2019-968 en de raming voor de
opdracht “ Aankoop van een schoolbus CNG”, opgesteld door de Dienst Openbare werken. De
lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de
algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten. De raming bedraagt
259.330,58 euros excl. btw of 313.790,00 euros incl. 21% btw.
2.         Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure.
3.         De opdracht zal Europees bekend gemaakt worden.
4.         De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal en
Europees niveau.
5.         Deze beraadslaging met het oog op de uitoefening van het algemeen toezicht aan de
toezichthoudende overheid over te maken.
6.         De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2019, op artikel 705/743-
53 van de buitengewone dienst.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 24 positieve stemmen, 1 onthouding.
Onthouding : Alain Wiard.

Laura Squartini demande si ce bus est adapté aux PMR ?
 

24/44Gemeenteraad - 23.04.2019 - Openbaar register



24

Benoit Thielemans lui répond que ce n’est pas précisé dans le cahier des charges mais qu’il posera la
question au service et qu’il lui reviendra par écrit.
 
Jos Bertrand demande comment se passera l’approvisionnement en carburant ? Le bus sera-t-il aussi
disponible pour d’autres utilisateurs que les écoles ?
 
Benoit Thielemans répond que l’approvisionnement se fera à Overijse mais qu’il devrait bientôt il y en
avoir Boulevard du Triomphe. Concernant les utilisateurs, la priorité est donnée aux écoles.
 
Alain Wiard demande si le courrier reçu du Ministre Vervoort couvre l’achat prévu du camion CNG ?
 
Jean-François de la Hoye répond que l’objet du point présenté est d’approuver les conditions du
marché et non d’engager une dépense.
 
Alexandre Dermine demande s’il s’agit d’un carburant moins polluant.
 
Benoit Thielemans répond par l’affirmative et apportera également des précisions écrites sur ce point.
Laura Squartini vraagt of deze bus is aangepast voor PBM ?
 
Benoit Thielemans antwoordt haar dat het niet in het lastenboek staat maar dat hij de vraag aan de
dienst zal stellen en dat hij haar schriftelijk zal antwoorden.
 
Jos Bertrand vraagt hoe de bevoorrading in brandstof zal gebeuren? Zal de bus eveneens beschikbaar
zijn voor andere gebruikers dan de scholen?
 
Benoit Thielemans antwoordt dat de bevoorrading in Overijse zal gebeuren en dat er weldra een op de
Triomflaan zou moeten zijn. Betreffende gebruikers, wordt de prioriteit aan de scholen gegeven.
 
Alain Wiard vraagt of de ontvangen post van Minister Vervoort de voorziene aankoop van de CNG-
vrachtwagen dekt?
 
Jean-François de La Hoye antwoordt dat het onderwerp van het gepresenteerde punt, de voorwaarden
voor de markt goed te keuren is en niet om een uitgave aan te gaan.
 
Alexandre Dermine vraagt of het over een minder vervuilende brandstof gaat.
 
Benoit Thielemans antwoordt bevestigend en zal een schriftelijke toelichting geven over dit punt.

 

 

Kinderkribbe “Les Roitelets” – Dringende vervanging van de ketel - Bekrachtiging van het besluit
van het college van 29 maart 2019 - Goedkeuring toepassing van artikel 249§2 van de Nieuwe
Gemeentewet - Artikel : 84402/724-60 – Raming : 50.000,00 euros met BTW - Gunningsbedrag :
42.168,92 euros B.T.W. inbegrepen - Bedrag vast te leggen : 46.385,82 euros - Budget: 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, inzonderheid artikel 249 §2, betreffende de
bekrachtiging van een besluit van het college wegens dringende uitgave, en latere wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen
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inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies,
en latere wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels
van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat het dringend is (ketel van de kinderkribbe is defect en niet herstelbaar, geen
verwarming en geen sanitair warm water, de reparaties hebben maar een dag gehouden) en dat geen
enkel kredit voorzien zijn;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Kinderkribbe “Les Roitelets” –  Dringende
vervanging van de ketel ” een technische beschrijving werd opgesteld door de Dienst Openbare
gebouwen;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 50.000,00 euros incl. btw;
Gelet op het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 29 maart 2019 betreffende de
goedkeuring van de lastvoorwaarden, de raming, de gunningswijze, de gunning (LM ENERGY bvba –
42.168,92 euros met BTW) en de toepassing van artikel 249 van de Nieuwe Gemeentewet;
Overwegende dat geen enkel kredit voorzien zijn;
Overwegende dat het College, in toepassing van artikel 249 § 2 van de Nieuwe Gemeentewet, onder
eigen verantwoordelijkheid in de uitgaven kan voorzien;
Overwegende dat de Gemeenteraad, in toepassing van artikel 249 § 2 van de Nieuwe Gemeentewet,
moet besluit of hij met die uitgave al dan niet instemt;
Op voorstel van het Schepencollege;
 
BESLIST

 
1.           Het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 29 maart  2019 en de
toepassing van artikel 249 §2 van de Nieuwe Gemeentewet te bechrachtigen.
2.           De beraadslaging aan de dienst Voogdij door te geven.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Benoit Thielemans précise que la réparation effectuée il y a quelques jours sur la chaudière n’a pas
suffi, d’où le remplacement de celle-ci. Il précise qu’il s’agira d’une chaudière avec fonctionnement en
cascade.
Benoit Thielemans verklaart dat de uitgevoerde reparatie enkele dagen geleden op de
verwarmingsketel niet voldoende was, vandaar de vervanging van deze. Hij verklaart dat het om een
verwarmingsketel met cascade opstelling gaat.

 

 

 

Ruimtelijke ordening
 

Gewestelijke Stedenbouwkundige Verordening. Wijziging ontwerp. Advies.

De Gemeenteraad,
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Gelet het BWRO (B.R. 09/04/2004) ;
Gelet op het ontwerp van de Gewestelijke Stedenbouwkundige Verordening onderworpen aan het
openbaar onderzoek door de Regering van het Hoofdstedelijke Brussels Gewest vanaf 14/03/19 tot
13/04/19 (A.G. 24/01/19) ;
Gelet op de opmerkingen uitgebracht door het College van Burgemeester en Schepenen ;
Gelet op het artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet ;
Op Voorstel van het Schepen College
 
BESLIST
 
Enig Artikel
Het advies betreffende het ontwerp van de Gewestelijke Stedenbouwkundige Verordenig, in bijlage,
wordt goedgekeurd.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Marie-Noëlle Stassart explique brièvement le point.
 
Jos Bertrand demande si cela implique des changements sur le processus de concertation ?
 
Tristan Roberti répond que le RRU et le CoBAT sont deux choses différentes et que cela n’aura pas
d’impact sur la concertation.
 
Florence Lepoivre demande s’il est question d’interpeller le gouvernement bruxellois sur la situation
des logements existants. Dans les logements sociaux de la commune réside un gros problème car il
s’agit de logements classés. Elle propose de profiter de l’occasion pour aborder le sujet.
 
Tristan Roberti confirme qu’effectivement les règles sont très strictes pour le Logis Floréal et il se
réjouit que le PS appelle à les assouplir. Cela dit, ce n’est pas vraiment l’objet du présent point.
 
Florence Lepoivre le concède mais trouve que cela reste une occasion d’attirer l’attention du
gouvernement sur ce problème.
 
Marie-Noëlle Stassart répond que c’est un challenge, une discussion permanente pour faire évoluer les
choses.
 
Sandra Ferretti pose une question d‘ordre juridique, quel règlement prime sur les autres, lequel donne
les lignes directrices? Elle demande si on conserve néanmoins notre règlement communal d’urbanisme
malgré le RRU ?
 
Marie-Noëlle Stassart lui répond que ces règlements se disposent telle une pyramide avec en sa tête le
PRDD (Plan Régional de Développement Durable), ensuite le PRAS (Plan Régional d’Affectation du
Sol) et ensuite le PCD (Plan Communal de Développement).
 
Tristan Roberti suggère que le Collège ajoute une phrase dans le courrier qui sera adressé au
gouvernement rappelant la situation. Il signale qu’il y a dans le règlement communal d’urbanisme très
peu de dispositions qui concernent l’ensemble de la commune, mais plutôt des PPAS.
Marie-Noëlle Stassart legt kort het punt uit.
 
Jos Bertrand vraagt of dat veranderingen op het proces van overleg impliceert?
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Tristan Roberti antwoordt dat GSV en CoBAT twee verschillende dingen zijn en dat dat geen effect zal
hebben op het overleg.
 
Florence Lepoivre vraagt of er sprake is om de Brusselse regering te interpelleren over de situatie van
de bestaande huisvestingen. Bij de sociale huisvestingen van de gemeente is er een groot probleem,
want het gaat over ingedeelde huisvesting. Ze stelt voor om van de gelegenheid gebruik te maken om
erover te spreken.
 
Tristan Roberti bevestigt dat de regels werkelijk zeer strikt zijn voor le Logis Floréal en hij blij is dat PS
oproept om ze te versoepelen. Maar dit gezegd zijnde het is niet echt het onderwerp van dit punt.
 
Florence Lepoivre geeft het toe maar vindt dat dat een gelegenheid blijft om de aandacht van de
regering op dit probleem te vestigen.
 
Marie-Noëlle Stassart antwoordt dat het een challenge is, een permanente discussie om de dingen te
doen evolueren.
 
Sandra Ferretti stelt een vraag van rechtsorde, welke regeling primeert op de anderen, welke geeft de
richtlijnen? Zij vraagt of men niettemin ons urbanisme gemeentereglement behoudt ondanks GSV?
 
Marie-Noëlle Stassart antwoordt haar dat deze regelgevingen zich plaatsen als een piramide met op
kop het GPDO (Gewestelijk Plan voor Duurzame Ontwikkeling), vervolgens het GBP (Gewestelijk
Bestemmingsplan) en vervolgens het GOP (Gemeentelijk Ontwikkelingsplan).
 
Tristan Roberti stelt voor dat het College een zin toevoegt in de post die zal gericht worden aan de
regering die op de situatie wijst. Hij wijst erop dat er in de urbanisme gemeenteregeling zeer weinig
beschikkingen zijn die het geheel van de gemeente betreffen, maar eerder van de BBP’s.

 

 

 

Mobiliteit
 

Delegatie aan het college van burgemeester en schepenen van de bevoegdheid om aanvullende
reglementen vast te stellen.
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De gemeenteraad machtigt het college van Burgemeester en Schepenen om aanvullende
reglementen inzake wegverkeer vast te stellen.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de ordonnantie van 3 april 2014 betref f ende de aanvullende reglementen op het
wegverkeer en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens;
 
Overwegende dat de Gemeenteraden in toepassing van artikel 3 van deze ordonnantie
de aanvullende reglementen betref f ende de polit ie over het wegverkeer vaststellen voor
alle openbare wegen gelegen op hun grondgebied;
 
Overwegende dat de Gemeenteraad overeenkomstig artikel 6 van deze ordonnantie de
bevoegdheid om aanvullende reglementen te nemen kan toevertrouwen aan het college
van Burgemeester en Schepenen;
 
Op voorstel van het college van Burgemeester en Schepenen,
 
Beslist:
 
Enig art ikel
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 17 positieve stemmen, 8 onthoudingen.
Onthoudingen : Alain Wiard, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine,
Laura Squartini, Florence Lepoivre, Christine Roisin.

Alain Wiard demande ce qui change par rapport à la situation antérieure ?
 
Marie- Noëlle Stassart lui répond que c’était d’office le Conseil qui devait voter les modifications. Ce
qui est proposé aujourd’hui c’est que le Conseil vote une délégation au Collège pour ce type de
règlement. L’objectif est de décharger l’ordre du jour du Conseil. Elle informe Monsieur Wiard qu’elle
lui fera parvenir une synthèse par écrit.
 
Alain Wiard justifie son abstention cat il trouve dommage que les conseillers ne puissent plus
intervenir dans les discussions, sauf en interpellant le Collège.
Alain Wiard vraagt wat ten opzichte van de voorafgaande situatie verandert?
 
Marie-Noëlle Stassart antwoordt hem dat het automatisch de Raad was die de wijzigingen moest
stemmen. Wat vandaag wordt voorgesteld is dat de Raad een delegatie stemt in het College voor dit
soort regelingen. Het doel is de agenda van de Raad te ontlasten. Zij deelt Dhr Wiard mede dat zij hem
een schriftelijke synthese zal toesturen.
 
Alain Wiard rechtvaardigt zijn onthouding omdat hij het spijtig vindt dat de raadsleden niet meer in de
discussies kunnen spreken, behalve door het College te interpelleren.

 

 

Verordening betreffende de toekenning voor de reparatie en het onderhoud van de fietsen.

De GemeenteRaad;
 
Gelet op de verklaring van algemene politiek;
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Overwegende dat het beleid inzake mobiliteit van de gemeente van Watermael-Boitsfort, zoals bepaald
in zijn Gemeenteplan van Mobiliteit ernaar streeft de actieve manieren te bevorderen;

Overwegend het Plan van verplaatsing van Onderneming en de doelstellingen die met ermee
verbonden zijn;

Overwegende dat het invoeren van een gemeentepremie voor het onderhoud en de reparatie van de
fietsen als doel heeft om het gebruik van de fiets erg te bevorderen door de cirkeleconomie te
bevorderen en eveneens om de modale overdracht van de auto naar de fiets te vergemakkelijken;

Overwegende dat de uitgaven betreffende deze actie op de gewone begroting 2019 zijn voorzien;

Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;

BESLOTEN

 enig Artikel

 Is de regeling hier bijgevoegd betreffende de toekenning van een premie aan de reparatie/onderhoud
van de fietsen goedgekeurd;

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 18 positieve stemmen, 7 onthoudingen.
Onthoudingen : Philippe Desprez, Jos Bertrand, Sandra Ferretti, Alexandre Dermine, Laura
Squartini, Florence Lepoivre, Christine Roisin.

Marie-Noëlle Stassart présente le dossier. Un budget de 20.000€ est octroyé pour les réparations et
entretiens de vélos. Le principe est que chaque citoyen de la commune puisse bénéficier d’un montant
maximum de 50€.
 
Jos Bertrand trouve qu’on aurait pu cibler ceux qui sont vraiment dans le besoin d’une prime plutôt
que de donner 50€ à tout le monde. Par ailleurs, 50€ par/an par famille lui semble peu au vui de la
situation de certaines familles.
 
Alexandre Dermine rappelle que DéFI avait déjà émis le souhait d’octroyer une prime pour
l’acquisition d’un vélo. Ici on soutient ceux qui ont déjà un vélo, on ne soutient pas ceux qui n’en ont
pas.
 
Florence Lepoivre trouve déplorable que cette information ait déjà été communiquée alors qu’elle n’est
pas encore approuvée par le Conseil communal.
 
Marie-Noëlle Stassart rappelle que c’est 50€ par personne, pas par famille. L’objectif n’est pas
d’acquérir un vélo mais de le sécuriser (bons pneus, bons freins, achat d’un cadenas, etc). Le collège
préfère favoriser la réparation et l’entretien, dans une optique de transition. Réparer d’anciens vélos et
les remettre en état, cela communique une valeur essentielle. C’est vrai qu’on a déjà communiqué, on
l’assume.
 
Alexandre Dermine souhaite déposer un amendement. Ajouter prime « à l’achat » avant « à
l’entretien/réparation ».
 
Vote sur l’amendement :
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16 NON : ECOLO-GROEN/MR
7 OUI : DéFI- Générations HUMANISTES-indépendant
2 ABS :  PS-SP.A cause commune
 
Florence Lepoivre justifie son abstention sur l’amendement car comme l’a dit Jos Bertrand, il faut
cibler cette prime pour des personnes qui sont vraiment dans le besoin.
 
Vote sur le règlement :
18 OUI : ECOLO-GROEN/MR – Générations HUMANISTES – indépendant
7 ABS : DéFI – PS-SP.A cause commune
 
Alexandre Dermine justifie son abstention sur le vote du point car il lui semble que l’amendement
proposé permet à tout un chacun d’aller vers un nouveau mode de déplacement et non de favoriser
uniquement les gens possédant déjà un vélo.
 
Jos Bertrand justifie son abstention car il lui semble qu’on aurait dû accorder plus de réflexion au
public ciblé afin de permettre aux gens qui sont vraiment dans le besoin de bénéficier de cette prime.
Marie-Noëlle Stassart presenteert het dossier. Een begroting van 20.000€ wordt toegekend voor de
reparaties en onderhoud van fietsen. Het principe is dat elke burger van de gemeente van een
maximumbedrag van 50€ kan genieten.
 
Jos Bertrand vindt dat men zich had kunnen richten naar degenen die echt behoefte hebben aan een
premie, eerder dan 50€ te geven aan iedereen. Voorts lijkt 50€ par/jaar per familie hem weinig gezien
de situatie van bepaalde families.
 
Alexandre Dermine herinnert eraan dat DéFI al de wens had geuit om een premie voor de aankoop
van een fiets toe te staan. Hier ondersteunt men degenen die reeds een fiets hebben, maar niet degenen
die geen fiets hebben.
 
Florence Lepoivre vindt het beklagenswaardig dat deze informatie al werd meegedeeld terwijl zij nog
niet door de Gemeenteraad is goedgekeurd.
 
Marie-Noëlle Stassart herinnert eraan dat het 50€ is per persoon, niet per familie. Het doel is niet een
fiets te verkrijgen, maar hem te beveiligen (goede banden, goede remmen, aankoop van een hangslot,
enz). Het college verkiest de reparatie en het onderhoud te bevorderen, in een optiek van overgang.
Oude fietsen herstellen en ze in goede staat zetten, dat deelt een wezenlijke waarde mee. Het is waar
dat men het al heeft meegedeeld, men gaat ervoor.
 
Alexandre Dermine wil een amendement indienen. Toevoegen premie « bij aankoop » voor « bij
onderhoud/reparatie ».
 
Stemming op het amendement:
16 NEEN : ECOLO-GROEN/MR
7 JA :     DéFI- Générations HUMANISTES-indépendant
2 ONTH. : PS-SP.A cause commune
 
Florence Lepoivre rechtvaardigt haar onthouding op het amendement want zoals het Jos Bertrand heeft
gezegd, moet men deze premie richten voor personen die echt behoeftig zijn.
 
Stemming op het reglement :
18 JA : ECOLO-GROEN/MR – Générations HUMANISTES – indépendant
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7 ONTH.  : DéFI – PS-SP.A cause commune
 
Alexandre Dermine rechtvaardigt zijn onthouding op de stemming van het punt want volgens hem ziet
het ernaar uit dat het voorgestelde amendement iedereen toelaat om naar een nieuwe
verplaatsingsmanier te gaan en niet om alleen de mensen te bevorderen die al een fiets bezitten.
 
Jos Bertrand rechtvaardigt zijn onthouding want het lijkt volgens hem dat men zich meer had moeten
bedenken over het gerichte publiek teneinde mensen met een echte behoefte toe te laten om van deze
premie te genieten.

 

 

 

Secretariaat
 

Interpellatie van Florence Lepoivre betreffende het beroepsgeheim van de sociale assistenten
binnen het OCMW.

14 maart dit jaar, heeft het Grondwettelijk Hof een wet van de regering Michel geannuleerd met
betrekking tot de actieve aangifte verplichting die op de maatschappelijke werkers van instellingen van
sociale zekerheid woog. Het Hof acht dat de verplichting die aan de werknemers wordt opgelegd om
een gebruiker aan de Procureur des Konings aan te geven in geval van ernstige tekenen van terrorisme
onvoorwaardelijk is.
Deze nietigverklaring volgde op een beroep door 21 eisers ingediend. Onder deze, behalve de
mutualiteiten of VZW’s zoals het Waalse Netwerk van bestrijding van de armoede of de
Vakbondsvereniging van de magistraten, vindt men 13 OCMWS terug. De Federatie van Brusselse
OCMWS had trouwens actief de methode gesteund.
Het Hof heeft helaas slechts het actieve aspect van de wet geannuleerd, dwz zeggen de verplichting
om de begunstigden van de sociale bescherming aan te geven. Het passieve aspect, dwz de
verplichting om informatie gedekt, door het beroepsgeheim te verstrekken op verzoek van de
Procureur des Konings die blijft gehandhaafd.
De Federatie van Brusselse OCMWS blijft trouwens haar oppositie tegen dit aspect van de tekst
handhaven, die eveneens het recht op het privéleven van de gebruikers en de naleving van het
beroepsgeheim van de maatschappelijke werkers aantast. Zelfs indien men natuurlijk het terrorisme
moet bestrijden, zo het beroepsgeheim aanvallen komt neer op de band van vertrouwen te vernietigen
noodzakelijk voor het maatschappelijk werk.
Mijn vragen zijn de volgenden :

Het OCMW van Watermaal-Bosvoorde staat niet tussen de eisers. Zou u me kunnen zeggen
waarom ?

Sinds deze wet werd afgekondigd, heeft het OCMW van WB te antwoorden gehad om aan
informatie eisen van de Procureur des Konings te voldoen ?

Hebben maatschappelijke werkers van het OCMW actief informaties ten gevolge van «
ernstige tekenen van terrorisme » meegedeeld ? 

Hebt u eventueel informaties over een nieuw beroep dat zou ingediend worden over het
passieve aspect van deze beschikking opgenomen in het Wetboek van Strafvordering ? Zou het
OCMW van WB zich erbij aansluiten ?

Olivier Deleuze antwoordt al met deze vraag geconfronteerd te zijn geweest bij het invoeren van de cel

• 

• 

• 

• 
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van plaatselijke veiligheid (preventie van radicalisme). Toentertijd heeft OCMW een aantekening
toegestuurd die aangeeft in welke situaties de maatschappelijk werker van het beroepsgeheim kan
afwijken. Hij leest een uittreksel van dit document: « De maatschappelijke werker heeft slechts drie
werktuigen in zijn bezit die hem toelaten om het beroepsgeheim op te heffen: niet-bijstand aan een
persoon in gevaar (art.422 bis van het Strafwetboek), de bescherming van minderjarigen en van
bepaalde kwetsbare personen (art. 458 bis van het Strafwetboek), de aangifte van misdaden en delicten
(art. 29 en 30 van het Wetboek van Strafvordering). De noodtoestand aangezien als middel om het
Strafwetboek te overtreden voegt drie voorwaarden toe: de dreiging van een toekomstig gevaar, een
ernstig en geattesteerd probleem, resolutie van het gevaar door bekendmaking ». Het  document
eindigt als volgt: « Gezien het geheel van de genoemde elementen, behoudt het OCMW van
Watermaal-Bosvoorde zich het recht voor om voor elk mededelen van informatie bij de cel van
plaatselijke geïntegreerde veiligheid overleg te plegen. Deze methode zal aldus de samenkomst van de
voorzitter, de secretaris, van het hoofd van het sociale team en de betrokken maatschappelijke werker
toelaten. De objectieve feiten die zullen vermeld worden, zullen het onderwerp van interne analyse
zijn en in fine, zal alleen de voorzitter van het OCMW bovengenoemde constateringen bij de
bovenvermelde cel dragen en dit met de toestemming van de verschillende partijen. Geval per geval
oordelen zij over de informatie die aan LIVC (Oprichting van lokale integrale veiligheidscellen) zal
meegedeeld worden ».    
 
David Leisterh neemt het woord. Op de eerste vraag, antwoordt hij niet bij de eisers te zijn. Bij het
toentertijd gehouden debat, heeft het beroep ingediend door de Bond van Brusselse OCMW ’s, nuttig
en voldoende geleken.  Op de tweede vraag, verklaart hij tot nu toe geen enkel verzoek om informatie
van de Ambtenaar van het Openbaar Ministerie ontvangen hebben. De maatschappelijke werkers van
het OCMW hebben geen informatie actief moeten meedelen ten gevolge van « ernstige indicaties van
terrorisme ». Betreffende een eventueel nieuw beroep dat zou ingediend worden aangaande het
passieve luik van deze beschikking, deelt hij mede dat het nieuwe kantoor, de nieuwe generatie van
Brusselse diensten bezig is zich te vestigen en dat het nog niet moet besproken zijn op dit niveau.
 
Florence Lepoivre vraagt, betreffende het laatste deel, of zij niet van plan zijn om een beroep voor te
stellen betreffende dit passieve luik aan de nieuwe generatie van Brusselse diensten?
 
David Leisterh antwoordt dat als het zou worden voorgesteld hij er zich niet zal tegen verzetten, maar
dat hij persoonlijk niets zal ondernemen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 
 

 

 

Interpellatie van Laura Squartini betreffende de PAVE, het diversiteitsplan en het gemeentelijk
handvest voor de integratie van mensen met een handicap.

Ten gevolge van de commissie begroting, ontvingen wij begin van de maand het PAVE of het
toegankelijkheidsplan van de wegennetten en de openbare ruimtes waarvan het lezen bij mij enkele
vraagtekens deed rijzen en waarover ik mij zou willen buigen.
 
De toegankelijkheid moet niet alleen in verband met de mobiliteit worden gezien, maar wel in het
globaal leefklimaat. Wat de betrokkenen betreft, gaat het om personen in rolstoel of met een handicap
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hetzij lichamelijk, visueel, auditief, intellectueel, enz…en van hun begeleiders maar eveneens over
ouders met hun buggy, personen die zich verplaatsen met een stok of een rollator of ook nog over
leveranciers.
 
Zou u vooreerst in twee woorden ons de context van de implementatie van dit PAVE en vervolgens
ons uw advies over zijn zeer matige balans willen verklaren ?
 
Tevens, volgend op verschillende acties van de vorige legislatuur o.a. interpellaties van Martine Payfa
(20 maart 2018) en Michel Colson (21 maart 2017) betreffende PBM en de personen met een
handicap, zou ik vandaag de stand van zaken willen opmaken en u de volgende vragen stellen :
 

1. Hoe ver staat men met het diversiteit plan van de gemeente, de werkgroep en de
desbetreffende subsidies ?

2. Welk aantal personen met een erkende handicap, is binnen de administratie aangeworven tot
op 31 december 2018. Wat is de staat van zaken sinds de voorwaarden werden uitgebreid ?

3. Zelfde vraag wat de stages betreft ?
4. Wat is de loonmassa verhouding die dit aantal vertegenwoordigt ?
5. Waren er personen met een handicap, die door de administratie werden aangeworven, maar

die niet in hun post gehandhaafd konden worden ? Zo Ja, hoeveel ?
6. Hoeveel Overheidscontracten werden aan ondernemingen met aangepast werk (ETA)

toevertrouwd door de gemeente sinds deze interpellatie ? Werden er andere overeenkomsten
met ondernemingen van aangepast werk ondertekend ?

7. In de sociale clausules die eventueel in onze aanbestedingen worden geïntegreerd, voorzien
sommige de terugkeer naar werk van personen met een erkende handicap ?

8. Wat is het actieplan van het College op dit gebied en welk zijn de overwogen maatregelen om
de verhouding van de personeelsleden met een erkende handicap voorzien door de regionale
reglementering, te bereiken ?

9. Hoe staat het met de integratie van personen met een handicap op gebied van de school- en
sport beleidsmaatregelen ?

 
Uiteindelijk heb ik nog een myriade vragen die, zeker voor een groot deel, hun antwoord in het
jaarverslag zouden kunnen vinden over het Gemeentehandvest van integratie van de gehandicapte
persoon. Derhalve denkt u het ons snel kunnen over maken ?
 
Olivier Deleuze antwoordt: « Bedankt Mevrouw de Raadsvrouw voor uw interpellatie die een reeks
vragen bevat verbonden met de fundamentele thematiek van de handicap, maar die betrekking hebben
op dossiers die sterk verschillen.
 
Ziehier onze antwoorden, gestructureerd, op uw vragen:
                                                                                                               
Zou u allereerst in een paar woorden ons de context kunnen opstellen van de realisatie van deze
PAVE en vervolgens ons uw advies over zijn redelijk gemengde balans meedelen?
 
Op 15 april, hebt u van de Gemeentesecretaris een e-mail ontvangen die u toegang geeft, als gevolg
van uw vraag, aan het geheel van de documenten betreffende de PAVE context. Vele informaties
bevinden zich in deze documenten. Dit zijnde, ziehier de beschrijving voor desnoodse klaarheid.
De context, zoals u het zult gelezen hebben, is die van een regionaal initiatief. Brussel Mobiliteit heeft
effectief deze studie uitgevoerd, in een optiek van steun aan alle Brusselse gemeenten, over de
toegang kwesties van de voetgangers en de personen met beperkte mobiliteit. Zij hebben de gemeente
« gescand » en de plaatsen gevonden waar verbeteringen verwezenlijkt zouden kunnen worden.
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Dit plan vergezelt en vult voorts het plan « Good Move » aan en is, ik herhaal het, een steun voor de
gemeenten, in een structureel verbeteringsmikken van de situatie, die altijd op meer insluitsel met
betrekking tot mobiliteit voor iedereen richt.
Deze studie loopt trouwens uit op een aankondiging van subsidies voor het eind van het jaar 2019, die
ons zullen toelaten om nog concreter de situatie te verbeteren.
 
Het is goed nieuws dat dit plan wordt verwezenlijkt en dat het aanleiding tot financiële middelen geeft
die ons toelaten om de toegankelijkheid van de voetgangers en de PBM te verhogen, wat een constant
proces is en die toe te passen is op elke renovatie (zoals voor de Van Becelaerelaan bv.).
U zult begrijpen dat, helaas, de stoepen van de gemeente oorspronkelijk niet werden bedacht, zij het
40,30 of 20 jaar geleden, in deze visie van insluitsel.
Het is nodig, bij elke gegeven gelegenheid de toegang tot mobiliteit te verbeteren en positief te
veranderen voor het grootst mogelijk aantal personen, en wij zetten er onze schouders onder.
De presentatie van PAVE WB heeft plaatsgevonden eind maart 2019.
De schepen van mobiliteit heeft Brussel Mobiliteit ondervraagd over de te geven gevolgen.
Nu is het belangrijk dat onze diensten de gegevens overnemen en nadenken over een strategie van
toepassing van het PAVE.
 
Voorts, na verschillende acties onder vorige legislatuur met name de interpellaties van Martine Payfa
(20 maart 218) en Michel Colson (21 maart 2017) over de PBM en de personen met een handicap,
zou ik graag vandaag de stand van zaken willen opmaken over de situatie en u volgende vragen
stellen:

1.      Hoever staat men met het plan diversiteit van de gemeente, de werkgroep en de
desbetreffende subsidies?

Wij zijn in ons tweede plan van diversiteit dat over de periode 2018-2020 loopt. Het gaat dus over een
tweede versie van dit plan, dat (versta aangeraden) door Actiris wordt begeleid, die het verrichte werk
door onze gemeente heeft gefeliciteerd.
De werkgroep, transdisciplinair, tussen gemeentediensten, wordt beschreven in het plan (dat u ter
beschikking kan gesteld worden) en wij doen geen beroep op subsidies voor het ogenblik.

2.      Welk is het aantal personen met een erkende handicap, die binnen het bestuur op 31
 december 2018 werd aangeworven. Welk is het sinds de voorwaarden werden uitgebreid?

Momenteel en volgens de uitgebreide voorwaarden, zijn 9 personen aangeworven.
De uitbreiding van de voorwaarden heeft een lichte stijging toegelaten ten gevolge van
de erkenning van personen die in speciaal onderwijs zijn geweest.
 

3.     Zelfde vraag wat de stages betreft?
Wij komen een jonge niet-ziende stagiaire voor een periode van 6 weken te ontvangen, bij de dienst
ontvangst expeditie. Het was een succes op alle punten, dat veel aanpassingswerk, van de kant van
alle betrokken personen met ervaring heeft vereist, maar wij zijn er buitengewoon tevreden over,
evenals Irsa en de Braille Liga.
 

4.    Welke verhouding loonmassa vertegenwoordigt dit aantal?
7,97 VTE op een totaal van 293,74 VTE
 

5.   Waren er personen met een handicap, die door het bestuur werden aangeworven, maar die
  niet in de werkgelegenheid gehandhaafd konden worden? Zo ja, hoeveel?

 
Momenteel niet, alle personen blijven onder contract en wij hebben een verandering van contract
gehad want wij hebben in een Geco-contract, voor de duur van 2 jaar, een persoon aangeworven die
in Omscholingsovereenkomst van 6 maanden was.
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6.   Hoeveel Overheidscontracten werden aan (OAW) ondernemingen van aangepast werk
toevertrouwd door de gemeente sinds deze interpellatie? Werden er andere overeenkomsten
met deze ondernemingen van aangepast werk ondertekend?
 
7. In de sociale clausules die eventueel in onze aanbestedingen worden geïntegreerd, voorzien
sommige de terugkeer naar werk van de personen met een erkende handicap?

 
Al onze werkaanbiedingen worden overgemaakt aan jobinclusion.brussels@asah.be dat als band
tussen de verschillende verenigingen dient die personen met een handicap helpen in hun zoeken naar
werkgelegenheid.
En al onze werkaanbiedingen gaan gepaard met deze zin: « Binnen het bestuur van Watermaal-
Bosvoorde wordt de rekrutering uitgevoerd op basis van de bevoegdheden en de menselijke
kwaliteiten los van de leeftijd, gender, van de seksuele geaardheid, de afkomst of de handicap. »
 

8. Wat is het actieplan van het College op dit gebied en welk zijn de overwogen maatregelen om
de verhouding van de personeelsleden met een erkende handicap voorzien door de regionale
reglementering te bereiken?

Om de bewustmaking door stages voort te zetten, door de aanwerving van personen onder
Omscholingsovereenkomst via PHARE, die, eventueel, in andere contract vormen kunnen veranderen.
In 2018 hebben wij 3 personen onder Omscholingsovereenkomst aangeworven.
In 2019 is één van hen naar Geco-contract overgegaan, de anderen zetten hun opleiding voort.
De verhouding van de personeelsleden met een erkende handicap, voorzien door de regionale
reglementering voor Watermaal-Bosvoorde bedraagt 7,34 VTE.
Door personen in Omscholingsovereenkomst bij te boeken bereiken wij momenteel 7,97 VTE
(wettelijk doel is 7,34) zonder met de Overheidscontracten rekening te houden die aan OAW worden
toevertrouwd.
 

9. Hoe staat het met de integratie van personen met een handicap op niveau van school- en
sport beleidsmaatregelen?

Niveau schoolbeleidsmaatregelen, is onze positie de volgende: het recht op het verschil en de gelijke
kansen zijn primordiale punten in de manier om het gemeenteonderwijs te overwegen. Alles wordt
uitgevoerd om in de gemeentecrèches en de scholen ieder kind te ontvangen dat er zich presenteert.
Om u te antwoorden op de sportieve vraag, wij breiden deze uit tot in het domein van de
vrijetijdsbestedingen en de cultuur op algemene wijze. Wij verbinden ons voortdurend opdat een
beleid van aanpassingen de toegang en de participatie van de gehandicapte personen toelaat aan de
sport- en culturele activiteiten actief wordt uitgevoerd. Integratie initiatieven door sport- en culturele
samenkomsten tussen niet-gehandicapte personen – en gehandicapte personen worden gecreëerd en
aangemoedigd. De organisatie van de plaatselijke festiviteiten houdt rekening met de participatie van
de gehandicapte personen.
Uiteindelijk, heb ik nog myriade van vragen die, zeker voor een groot deel, hun antwoord in het
jaarverslag zouden kunnen vinden over het Gemeentehandvest van de integratie van de gehandicapte
persoon. Derhalve denkt u ons het snel te kunnen overmaken?
 
Het verslag van het gemeentehandvest van de integratie van de gehandicapte persoon wordt
geactualiseerd. De gemeentediensten zijn bezig om er hun nieuwe balans in te schrijven, en het
gecoördineerde document zal vóór de zomer aan de raad voorgelegd worden. U zult er zonder twijfel
de ondersteunde antwoorden op uw myriade van vragen vinden. In afwachting, aarzel niet om aan uw
politieke fractie de talrijke en uitvoerige antwoorden te vragen dat wij aan de vragen in september
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2018 hadden gegeven.
 
Philippe Desprez informeert, dat behalve vergissing van zijn kant, geen antwoorden op de vragen
ontvangen hebben die hij afgelopen jaar had gesteld betreffende het gemeentehandvest.
 
Olivier Deleuze bevestigt hem dat de antwoorden hem werden toegestuurd.
 
Laura Squartini herinnert eraan dat men heeft voorgesteld om een werkgroep te maken betreffende dit
handvest, die tot nu toe zonder gevolg is gebleven. Zij vraagt, gezien de site van de gemeente zal
hervormd worden, of het mogelijk is om een interactieve kaart te overwegen van de plaatsen die voor
PBM zijn voorbehouden?
 
Olivier Deleuze antwoordt dat hij ervan nota neemt.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 
 

 

 

Interpellatie van Laura Squartini betreffende de Gouden Bezem.

Vorige maand (van 20/3 tot 24/03) lanceerde de dienst netheid “de grote voorjaarsschoonmaak“,
aansporend en begeleidend alle acties schoonmaken dat het op initiatief is van de inwoners, scholen,
sportclubs, comités van wijken, enz… Het is natuurlijk een project dat ik ten volle ondersteun en ik
profiteer ervan om de diensten en alle personen te feliciteren en te bedanken die er aan deel hebben
genomen.
 
In dit verband zou ik over de volgende informatie willen beschikken :

1. Gaat het hier over de lenteversie van de Gouden Bezem dat er een halfjaarlijkse gebeurtenis
van zou maken? Voorts zal het rendez-vous rond een food- truck of BBQ voor alle
deelnemers van zondag gehandhaafd worden in oktober ?

2. Hoe overweegt u om deze acties en bewustmakingswerk vol te houden eens dat er geen
subsidies meer zullen zijn ?

3. De lijst van de acties die hebben plaatsgevonden
4. De inventaris of het soort geleend materiaal
5. Het kader in menselijke termen die er nodig waren
6. De balans van het initiatief van het gemeentepersoneel (deelnemingspercentages) alsook van

het bezoek aan het sorteer centrum
7. Het resultaat in termen van hoeveelheid van al deze inzamelingen bij elkaar genomen
8. Tenslotte, was de balans min of meer goed in vergelijking met de vorige jaren ?

Cathy Clerbaux herinnert eraan dat deze acties op initiatief van Mevrouw Van Hecke zijn begonnen.
De actie Grote Lenteschoonmaak zojuist afgelopen heeft zich in complement op de actie grote
schoonmaak georganiseerd De Gouden Bezem genoemd. Dit jaar heeft de dienst preventie netheid,
behalve de inwoners en wijkcomités ermee te verenigen, erop gestaan om de moestuinen toe te voegen
en eveneens de werknemers van het gemeentebestuur te impliceren. Daarvoor werden 3 tijdsegmenten
van een uur voorgesteld om deel te nemen en telkens hebben een tiental vrijwilligers ertoe
bijgedragen. Als dank, is er in mei een bezoek aan het sorteercentrum voorzien. Op het niveau van de
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balans, hebben verschillende wijkcomités, inwoners, scouts en scholen van deze gebeurtenis een
succes gemaakt. Om u een orde van grootte te geven, men was van mening dat er tussen 500 en 600
deelnemers waren. Een scout eenheid, de 42e eenheid Floréal, verschillende lagere scholen: Sint
Joseph basisschool, Saint Joseph Boondael, de kleutercrèche Colibri, een goed honderdtal personen
afkomstig van de wijkcomités zoals de Bezem Hoek, le Logis-Floréal,… Op het niveau van
verzamelen, werden zakken afvalstoffen verzameld en de bestelroutes hebben het eveneens mogelijk
gemaakt om de meest attractieve zones voor afvalstoffen te identificeren, hetgeen zal mogelijk maken
om later met de dienst netheid van de meer structurele diensten te overwegen om het clandestiene
dumpen te beperken. Dit initiatief helpt eveneens de sociale band versterken. Veel inwoners hebben
van deze acties geprofiteerd om dichter bij elkaar te komen, te discussiëren en bijkomstig een glas
samen te drinken. Er is eerst vooraf een voorbereiding te overwegen om de bestelroutes te organiseren,
het materiaal, de werk kazuifels, de tangen, de handschoenen voor te bereiden… en vervolgens
achteraf, om de recuperatie van de afvalstoffen met Brussel Netheid te waarborgen. De bestaande
subsidies hebben het mogelijk gemaakt om dit materiaal te kopen, de geweven zakken dat men
gedurende deze actie heeft geleverd en om de communicatieacties uit te voeren die noodzakelijk zijn
voor het zicht van deze actie. Men stelt video capsules voor, affiches die men gemakkelijk opnieuw
zal kunnen gebruiken door de data te veranderen.  Wat betreft de bestendiging, in de toekomst zal men
deze actie integreren in het project dat door de nieuwe dienst participatie wordt geleid. De persoon die
men in dienst heeft genomen om de dienst participatie te doen leven is die, die de dienst
preventie/netheid verzekerde, deze is dus zeer op de hoogte van de acties. De actie zal voortgezet
worden in september of in oktober, om zich bij een wereldactie te voegen genoemd « the World clean-
up Day ». Wij weten nog niet of er Food trucks zullen zijn maar dat lijkt ons niet het belangrijkste
punt.
 
Alexandre Dermine vraagt hoe de contacten met de scholen worden georganiseerd? Want het gaat om
een centraal punt van de actie. Bepaalde omgevingen van scholen zijn uiterst vuil. Gebeurt dat via
vrijwilligers ?
 
Cathy Clerbaux antwoordt dat men bevoorrechte contacten met scholen heeft die al vroeger aan de
actie hebben deelgenomen. Men doet eveneens aan een reclame via de 1170. De mond aan mond
werkt zeer goed eveneens. Wie wil kan zich komen inschrijven. Ten gevolge van deze actie, hebben
bepaalde scholen besloten te handelen op terugkerende wijze, alle dinsdagen voor La Clairière school.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 
 

 

 

Interpellatie van Sandra Ferretti vervolgd door een motie Voor de invoering van een
kwaliteitsmanagementsysteem volgens de internationale ISO-norm binnen het gemeentebestuur
van Watermaal-Bosvoorde

Gezien de verklaring van algemene politiek 2018-2024 van de gemeente Watermaal-Bosvoorde;
Overwegende dat de gemeente Watermaal-Bosvoorde aan de spits van de governance wil staan, van
de transparantie, de burger participatie, van de ethiek, van de goede praktijken inzake kwaliteit beheer;
Overwegende dat in deze richting de internationale norm ISO 9001:2015 die de criteria voor een
management systeem van kwaliteit bepaalt wereldwijd wordt erkend en zowel op het niveau van
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openbare en particuliere organisaties deugdelijk gebleken is;
Overwegende dat de normen van kwaliteit management eveneens een wettelijke Europese eis op
bepaalde materies normeert (bv ISO 13485 voor de fabrikanten van medische hulpmiddelen die hun
producten en diensten willen verkopen binnen de Europese Unie);
Overwegende dat een openbaar bestuur zich, uit zorg voor governance, minstens aan dezelfde eisen
van kwaliteit zou moeten aanpassen dan die van de particuliere sector;
Overwegend de publicatie van het document ISO 18091:2019 - Management systeem van kwaliteit -
Richtlijnen voor de toepassing van ISO 9001 aan de lokale gemeenschap;
Overwegende dat dit document richtlijnen verdeelt aan de plaatselijke instanties om hun toe te laten
om een management systeem van kwaliteit te begrijpen en uit te voeren in overeenstemming met de
eisen van ISO 9001:2015, teneinde op de behoeften en verwachtingen van hun burgers en alle andere
relevante betrokken partijen te antwoorden door hun de homogene levering van producten en diensten
te waarborgen;
Overwegende dat de norm ISO 18091:20019 « de toepassing van een management systeem van
kwaliteit op een verantwoordelijke en verschuldigde wijze, door de toepassing van ISO 9001 op
uitvoerige wijze stimuleert. Deze richtlijnen wijzigen de eisen van ISO 9001 niet en voegen er geen
nieuwe aan toe. Hij is van toepassing op alle processen van de plaatselijke instanties, op alle niveau's
(dat wil zeggen strategisch, tactisch-manageraal en operationeel), teneinde een globaal systeem van
management van de kwaliteit te vormen om de plaatselijke instantie toe te laten om zijn doelstellingen
te verwezenlijken. Het volledige karakter van dit systeem is essentieel om zich ervan te overtuigen dat
alle sectoren van de plaatselijke instantie een gespecificeerd betrouwbaarheidsniveau (dat wil zeggen
doeltreffendheid van de processen) hebben » (1)
 

1. Bron: ISO - International Standard Office 18091:2019 - Voorwoord

 
Overwegende dat het noodzakelijk is voor een openbare organisatie zoals de gemeente van
Watermaal-Bosvoorde om het gemeentebestuur te beheren op transparante, efficiënte wijze, met als
ultieme zorg de onafgebroken verbetering en de tevredenheid van de burgers evenals van alle andere
relevante betrokken partijen, volgens de basisgedachten die in deze norm worden bepaald, dat wil
zeggen :

« Plannen: de doelstellingen van het systeem, zijn processen evenals vereiste hulpbronnen
opstellen om resultaten te geven die met de eisen van de klanten (burgers en betrokken partijen)
en het beleid van de instantie overeenstemmen, en de risico's en opportuniteiten identificeren en
behandelen;

Verwezenlijken: uitvoeren wat is gepland;

Controleren: (eventueel) de processen meten en de producten en diensten verkregen ten
opzichte van de beleidsmaatregelen, doelstellingen, eisen en geplande activiteiten, en verslag
van de resultaten uitbrengen;

Handelen: acties ondernemen om de prestaties te verbeteren, indien nodig; » (1bis)

Overwegende dat een gemeentebestuur over de vereiste hulpbronnen beschikt om zijn duurzaamheid
te waarborgen en zijn doeltreffendheid op kwalitatieve wijze, dat als dat niet het geval was, het
werktuig van deze twee normen hem zou toelaten om minstens een eerste diagnose te stellen, en om
de vereiste middelen uit te voeren om erin te slagen;
Eveneens overwegend de geslaagde voorbeelden in plaatsen van Europese staten met zeer
verschillende profielen zoals bijvoorbeeld het Verenigd Koninkrijk en Polen, zoals het de bijgevoegde
literatuur het onderstreept (2);
Overwegende dat het essentieel is om te delen en van de goede praktijken en andere voorbeelden van

• 

• 
• 

• 
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governance uit te gaan die met succes in onze naburige landen worden gebruikt;
(1bis) ISO - International Standard office - ISO 9001:2015, Systemen van management van de kwaliteit
- Eisen - 0.3.2 Cyclus PDCA

2. De niet-complete lijst: Sanderson I, (2001) Performance Management, Evaluation and
Learning in Modern Local Government, Public Administration, 79(2);  Osborne D. (1993)
Reinventing Government, Public Productivity & Management Review, Vol. 16, No. 4;
Donnelly M., Wisniewski M., Dalrymple J.F., Curry A.C. (1995) Measuring service quality in
local government: the SERVQUAL approach, International Journal of Public Sector
Management, Vol. 8 Iss: 7; ISO 9001 quality management systems in local government
institutions in Poland: past, present and future Marek Ćwiklicki, Kamila Pilch, Michał
Żabiński, First Published February 21, 2019 Research Article
https://doi.org/10.1177/0020852318815280

De gemeenteraad van Watermaal-Bosvoorde besluit:

Een actieplan op te stellen opdat het gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde zich aanpast
aan de norm ISO 9001: 2015 op de Criteria van een management systeem van kwaliteit,
alsmede aan de richtlijnen van de norm ISO 18091:2019 op Richtlijnen voor toepassing van ISO
9001 aan de lokale gemeenschap.

Olivier Deleuze antwoordt: « Het College heeft de prioriteit gezet op het invoeren van een intern
 systeem: het gaat om immers een wettelijke eis (art. 263 11° tot 13° NGW) die erin bestaat dat een
organisatie zijn werk processen en procedures controleert, en verbetert teneinde een « redelijke
zekerheid » van hun efficiëntie te verkrijgen. Deze methode is breder dan die van een ISO-kwaliteit
certificering, aangezien zij tegelijkertijd de kwaliteitseisen van de diensten omvat maar ook:

de realisatie van de doelstellingen

het eerbiedigen van de wetten en de procedures

de beschikbaarheid van betrouwbare informatie over de financiën en het beleid

het efficiënte en economische gebruik van de middelen

de bescherming van de activa (bv : veiligheid van de toegangen tot de gebouwen,
voorraadbeheer, onderhoud van vervoer…)

de fraude preventie.

 
Als voorbeeld, deze benadering « beheersing van processen » bracht al 3 jaar geleden het plaatsen van
betalingsterminals aan alle loketten Bevolking - Burgerlijke Staat teweeg en om de contante betalingen
af te schaffen. De voordelen zijn veelvoudig: drastische vermindering van het risico van verlies of
diefstal van geld, vermindering van de werkdruk in verband met de kassa verificaties, een verbetering
van de veiligheid voor de burgers en de agenten (en dus verbetering van het welzijn op het werk),
beperking van het fouten risico (elk document stemt overeen met een tarief, dat in de software van de
kassa is gekend), beperking van de overdrachten van cash van de ontvanger naar het
bankagentschap… De cartografie van de processen maakt het tevens mogelijk om over betrouwbare
opleidingssteunen voor de nieuwe agenten te beschikken en om beter de turnover uitdaging het hoofd
te bieden. Dit voorbeeld illustreert goed de bredere reikwijdte van de benadering « interne controle »
dan die van de ISO-benadering.
 
Een analyse van hetzelfde type is momenteel gaande betreffende de geldstromen in de scholen.
De gemeentesecretaris zal eens per jaar verslag uitbrengen aan het College en aan de Raad ». 
 

• 
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Sandra Ferretti vraagt of zij de cartografie van de uitgevoerde processen door de interne controle voor
elk proces kan ontvangen.
 
Etienne Tihon wordt verzocht het woord te nemen en deelt mede dat het interne controleproces zal
worden opgesteld in het geheel van de gemeenten. Bepaalde gemeenten hadden al een beetje
voorsprong genomen, dit jaar zette het geheel van de gemeenten zich erachter. Het is een gedeelde wil
om vooruit te gaan. Wij hebben een werkgroep opgezet, opleidingen, aanvragen tot coaching om deze
organisatie te kunnen opstellen. Maar wij zijn slechts in het begin van het proces. Wij gaan met een
risico analyse beginnen aan welke het gemeentebestuur in zijn activiteiten in een hele reeks gebieden
wordt blootgesteld. Wij gaan prioriteit geven aan acties die moeten uitgevoerd worden en vervolgens
de processen in kaart brengen die men als zijnde prioritair zal geacht hebben. Ik zal een verslag
opstellen in het komende jaar, ter zijn tijd want er moet inhoud zijn.
 
Stemming op de motie:
ECOLO-GROEN / MR      16 NEEN
DéFI / GENERATIONS humanistes / PS-SP.A      8 JA
Indépendant     1 ONTH.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 8 positieve stemmen, 16 negatieve stemmen, 1 onthouding.
Nee : Olivier Deleuze, Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye,
Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Cécile Van Hecke, Tristan Roberti, David
Leisterh, Laurence Dehaut, Gabriel Persoons, Aurélie SAPA FURAHA, Rachida Moukhlisse, Félix
Boudru.
Onthouding : Jan Verbeke.

 
 

 

 

Interpellatie van Alexandre Dermine betreffende de toekomst van het Keymplein.

Het Brussels agentschap voor begeleiding van de onderneming relateerde in een recente studie dat
Watermaal-Bosvoorde de gemeente was die over het kleinste aantal handels per inwoner beschikte.
 
In uw beleidslijn nota, verklaarde u de handhaving en de installatie van nabijheidshandel willen
bevorderen, punt waarmee wij volledig akkoord zijn.

Maar meer dan van de woorden, hebben de inwoners en de handelaars van Watermaal-Bosvoorde
vandaag het recht om duidelijke beslissingen en efficiënte oplossingen te verwachten om dit doel te
bereiken.
 
Laat mij dus toe om terug te komen op het geval van de Keym plaats, symbolisch dossier op dit
gebied.
 
De vorige meerderheid had haar grote prioriteit gesteld om nieuw leven in te blazen op de plaats. Zes
jaar en half later, moet men vaststellen dat er onzekerheid heerst.
 
Vooreerst onzekerheid over de renovatie van de plaats. Van het faraonische project, afgevoerd ten
voordele van een andere net zoveel betwiste keuze, u hebt tenslotte de keus van lichtere

41/44Gemeenteraad - 23.04.2019 - Openbaar register



herstellingwerkzaamheden gemaakt en ik citeer u; geen vergunningen zou vereisen. Nochtans, bij de
laatste gemeenteraad, hebt u ons ingelicht dat dit punt ook twijfelachtig was. Als dat het geval is, lijkt
het duidelijk dat de herinrichting van de bodembekleding van de plaats niet voor morgen is.
 
Onzekerheid eveneens betreffende de vernieuwing van de erfpacht, die nochtans de gewelf sleutel van
het economische herstel van de handelsgalerij vormt. Een situatie die de potentiële overnemers van
lege commerciële cellen ontmoedigt, remt de investeringen en de projecten inzake renovatie en, brengt
een woestijnvorming van de galerij mee. Voor de handelaars, vertegenwoordigt elke dag die
voorbijgaat een belangrijk verlies dat hun fataal zou kunnen zijn.
 
Onzekerheid tenslotte aangaande de losgemaakte oplossingen om het dominerende gevoel van
onveiligheid aan te pakken. Het aanwerven door de gemeente van preventie agenten, een weliswaar
vereiste beslissing en wij hebben ze ondersteund. Nochtans zullen de inwoners en de handelaars u het
zeggen, de maatregelen zijn onvoldoende om de kwestie te regelen.
 
Derhalve zou u op de volgende vragen kunnen antwoorden :
 

Betreffende de herinrichting van de plaats, kunt u me bevestigen dat een vergunning
noodzakelijk is voor de werkzaamheden die in uw beleidslijn aantekening worden
aangekondigd ?

Als dat het geval is, kunt u me de beslissing van de meerderheid meedelen wat betreft het
vervolg van de verrichtingen ?

Kunt u me verzekeren dat de werkzaamheden in 2019 zullen beginnen ?

Betreffende de erfpacht, zou u me kunnen zeggen hoe ver het staat met het onderzoek over de
huurovereenkomst? Kon er een financiële evaluatie uitgevoerd worden ?

Hoeveel commerciële cellen zijn momenteel onbezet in de galerij of op het punt het te zijn ?

Kunt u me zeggen of de meerderheid andere maatregelen wil voorstellen om de veiligheid op
de plaats te verbeteren ?

Het antwoord van Olivier Deleuze:
« Effectief, de verklaring van de beleidslijn van de meerderheid overweegt om de Keym-plaats te
vernieuwen met name zijn bodem bedekking, zijn aanplantingen, de ontruiming van de nodige
oppervlaktes voor de activiteiten.  Zoals het u bij het laatste gemeenteraad werd uitgelegd, zijn wij
bezig om over het project na te denken dat wij willen ontwikkelen en wij zullen zien of een aanvraag
van stedenbouwkunde vergunningen noodzakelijk is of niet. Ter informatie, wij hebben een post
bestemd voor de handelaars en de bewoners van de Keym-plaats gestuurd die onze posities verheldert
en die mededeelt dat renovatiewerken aan de riolen de absolute noodzakelijke etappe zijn voor elke
aanpassing van de plaats. Deze post deelt eveneens mede dat om de gezellige sfeer van de plaats te
behouden, die in het bijzonder in de zomer wordt ondervonden, deze renovatiewerken niet voor medio
september zullen beginnen. Contacten worden met Vivaqua opgenomen om een tijdschema en
fasering op te stellen teneinde de levenskwaliteit van deze openbare ruimte te behouden en om het
effect van de werkzaamheden voor de handelaars en de tuinders van de plaats te minimaliseren. Wij
verklaren eveneens in deze post dat wij ze van de evolutie van de kwestie op de hoogte zullen houden.
Voor de erfpacht huurovereenkomst, vormt een oplossing vinden immers een aanzienlijke inzet voor
de gemeente. Zoals u weet, werd een analyse aan een team notarissen gespecialiseerd in erfpachten
toevertrouwd. Wij hebben pas de financiële evaluaties van de verschillende opties ontvangen.  De
studie finaliseert zijn analyse die aan het college zal voorgelegd worden en later een oplossing die
voor de erfpacht zal kunnen toegepast worden. Wat de lege bedrijfsruimten betreft, begin april 2019
zijn zij met een aantal van 4. Wij worden niet door de handelaars geïnformeerd over de lokalen die
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zullen vrijkomen, maar volgens de discussies die wij hebben kunnen voeren, zou niets zich binnenkort
vrijmaken. Wat de veiligheid op de Keym-Plaats betreft, is de situatie sterk verbeterd met de komst van
de gemeenschapswachten. Ik bedank trouwens de politie voor zijn zeer frequente passages, zoals het
dagelijkse rapport van de acties erover getuigt. Natuurlijk is de situatie niet perfect, maar men kan de
situatie door een duidelijke maatregel niet oplossen, wij circuleren hier allemaal in het geheel van de
19 gemeenten en het ziet ernaar uit dat men hier zeer goed is, los van de voorwaarden die zijn
opgesteld.
 
Alexandre Dermine antwoordt dat hij zeer aandachtig zal zijn voor de organisatie van de begeleiding
van de bouwwerf opdat het zou minder moeilijk voor de handelaars zijn. Hij verzoekt eveneens de
gemeente om haar website Keym1170.be te wijzigen die altijd naar het initiële project verwijst. Het
zou schijnen dat sinds de aanwezigheid van de gemeenschapswachten op de plaats, de politie minder
regelmatig zou voorbijkomen.                                                                                                              
Betreffende de erfpacht, weet u wanneer deze zal beëindigd worden, kunt u een termijn meedelen?
 
Olivier Deleuze antwoordt dat het moeilijk is om een termijn aan te kondigen, sinds de tijd dat dat
duurt. Wij zijn ons bewust van het feit dat de situatie van de Keym-plaats niet ideaal is, deze zone is
niet de enige die de gemeenschapswachten te beurt valt. Wij hebben maandelijkse vergaderingen met
de dienst preventie en er wordt niet alléén aandacht aan de plaats gegeven.  
 
Florence Lepoivre vraagt of er geen bedrag voor de werken op de Keym-plaats voor 2019 was
voorzien? Als de afwateringswerken slechts medio september beginnen, ziet het er naar uit dat deze
begroting niet zal uitgegeven worden.
 
Olivier Deleuze antwoordt dat men zich vandaag concentreert op de interventie van nutsbedrijven,
men concentreert zich op de organisatie. Deze begroting is voorzichtig en laat mogelijke evolutie toe.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 
 

 

 

Actualiteitsvraag van Laura Squartini over het persartikel van La Libre Belgique.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Impossible de rater l’article de La Libre sorti ce samedi qui rapporte des faits pour le moins
préoccupants. De deux choses l’une, soit il s’agit en effet d’essence dans un bidon de Roundup. La
récup c’est très bien mais il me semble impératif d’étiqueter les contenus de manière très claire et sans
équivoque. Soit il s’agit effectivement de Roundup, produit extrêmement toxique et accessoirement
interdit. S’agissant d’un lieu public, qui plus est sportif, où les jeunes et moins jeunes s’entrainent,
nous souhaitons que cette affaire soit traitée très sérieusement. De quelle entreprise s’agit-il ? La
commune était-elle au courant de l’utilisation des produits ? Serait-il possible de prévoir un contrôle de
qualité des sols par un organisme indépendant ?
 
Jean-François de Le Hoye répond qu’il ne s’agit pas d’essence mais d’huile. Le journaliste a mal
compris, j’ai parlé d’huile pour moteur, il a compris essence. Le jeudi 11 avril, j’ai été prévenu par la
presse de la présence de bidons de Roundup au stade des Trois Tilleuls. Evidement je me suis
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immédiatement renseigné  sur la présence de ces bidons et donc la situation que j’ai transmise tout de
suite à la presse est que de l’huile de moteur de tracteur était collectée dans des bidons de récupération
de Roundup et que sur l’ensemble de la commune, il n’y a plus d’utilisation de Roundup depuis au
moins 5 ans. Suite à une plainte auprès de Bruxelles-Environnement, ceux-ci sont venus constater sur
place le 18 avril et n’ont rien trouvé de délictueux. Ils ont établi un rapport et ce rapport sera rendu
public. Nous avons également reçu un mail de la société contenant les termes suivants : « Nous
confirmons que nous employons seulement de l’eau pour l’entretien de la piste, pas de Roundup. Nous
avons employé le Roundup par le passé et maintenant, nous employons des bidons pour transporter
du gasoil. En ce qui concerne l’entretien de la piste, nous rinçons les mauvaises herbes et la couche
de mousse supérieur en matière synthétique à haute pression. Nous n’utilisons que de l’eau à haute
pression 150bar ».
Het is onmogelijk om het artikel te missen van La Libre van deze zaterdag die op zijn minst over
verontrustende feiten relateert. Van twee dingen één, of het gaat effectief over benzine in een bidon
van Roundup. Recuperatie is mooi maar het lijkt me imperatief om de inhoud van een etiket te
voorzien op zeer duidelijke en ondubbelzinnige wijze. Ofwel gaat het werkelijk om Roundup, een
uiterst giftig product en tevens verboden. Daar het over een openbare plaats gaat, die bovendien ook
nog sportief is, waar jongeren en minder jongeren oefenen, achten wij het wenselijk dat deze zaak zeer
ernstig wordt behandeld. Over welke onderneming gaat het? Was de gemeente op de hoogte van het
gebruik van de producten? Zou het mogelijk zijn om een kwaliteitscontrole van de bodems door een
onafhankelijke instantie te voorzien?
 
Jean-François de Le Hoye antwoordt dat het niet over benzine gaat, maar over olie. De journalist heeft
het niet goed begrepen, ik heb gesproken over motorolie, hij heeft benzine begrepen. Op donderdag
11 april, werd ik door de pers verwittigd over de aanwezigheid van Roundup bidons in het stadium
van de Drie Linden. Natuurlijk heb ik me per direct geïnformeerd over de aanwezigheid van deze
bidons en dus de situatie die ik meteen aan de pers heb doorgegeven is dat motorolie van tractors in
recuperatie bidons van Roundup werd verzameld en dat op heel de gemeente, sinds minstens 5 jaar
geen gebruik van Roundup meer is. Ten gevolge van een klacht bij Brussel-Milieu, zijn deze op 18
april ter plaatse komen vaststellen en hebben niets strafbaar gevonden. Zij hebben een verslag
opgesteld en dit verslag zal openbaar gemaakt worden. Wij hebben eveneens een mail van de
onderneming ontvangen in de volgende termen: « Wij bevestigen dat wij alleen maar water gebruiken
voor het onderhoud van de piste, geen Roundup. Wij hebben Roundup vroeger gebruikt en nu,
gebruiken wij bidons om stookolie te vervoeren. Wat het onderhoud van de piste betreft, wordt het
onkruid afgespoeld en de synthetische schuim bovenlaag onder hoge druk. Wij gebruiken slechts
water onder hogedruk 150bar ».
 
 

 
Opheffing van de zitting om 22:35

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Voorzitster,

Cécile Van Hecke
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